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                                                                         KLASA: 021-05/17-01/3 
                                                                         URBROJ: 2103/01-02-17-3                   
 
 

S K R A Ć E N I     Z A P I S N I K  
sa  3.  sjednice Gradskog vijeća Grada Bjelovara održane 7.  rujna 

2017. godine u velikoj vijećnici Grada Bjelovara, Trg Eugena Kvaternika 2,  
s početkom u 15,00 sati 

 
 

 
        Sjednici predsjedava predsjednik Gradskog vijeća Ante Topalović, koji utvrđuje 
da se na sjednici može pravovaljano odlučivati, jer je na sjednici od 25 izabranih 
vijećnika, nazočno svih 23 vijećnika i to: 

 

 ANTE TOPALOVIĆ, NENAD MARTINOVSKI, IVAN ŠKALIČKI, VIŠNJA 
BILJAN, BORIS ABRAMOVIĆ, NENAD MRZLEČKI, IVAN RENIĆ, SLOBODAN 
ŽGANJER, BRUNO ZADRO, MARIO HOLIČEK, BRANKO ROKSANDIĆ, ZLATKA 
PEMPER, IGOR CRNOMARIĆ, ŽELJKO PAUN, SABINA OLTRA, ŽELJKO 
PAVLEKOVIĆ, MIRJANA HORVATIĆ, ANTUN KORUŠEC, ZDENKA HENC, 
LIDIJA NOVOSEL, ELA NARANĐA, NENAD NEKVAPIL i JASNA VIŠNJEVIĆ.  

 

         Osim vijećnika sjednici su nazočni: DARIO HREBAK, gradonačelnik Grada 
Bjelovara, IGOR BRAJDIĆ i VALNA BASTIJANČIĆ ERJAVEC, zamjenici 
gradonačelnika Grada Bjelovara, VERICA BURULIC, tajnica Gradskog vijeća Grada 
Bjelovara, MIRELA BAŠIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i javne prihode,  
SONJA NOVAK, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, MILAN 
MATEKOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, IVICA 
MARKOVINOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti i uređenje 
prostora, NIKOLINA RAKNIĆ RISTIĆ, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju,  
ŽELJKA VIZI, voditeljica Odsjeka za naplatu komunalnih i drugih gradskih prihoda, 
IVAN IVANČIĆ, predsjednik Uprave Komunalca d.o.o. Bjelovar, DUBRAVKO 
ADAMOVIĆ, ravnatelj Kulturnog i multimedijskog centra Bjelovar, DAVOR ĐALOG, 
zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Bjelovar, ANNA LAUŠ, ravnateljica Dječjeg 
vrtića Bjelovar, MARKO MIHALINEC, direktor Gradskog poduzeća za upravljanje 
športskim objektima Grada Bjelovara, MILAN PAVLOVIĆ, ravnatelj Gradskog 
muzeja Bjelovar, STEVO ĐURĐEVIĆ, predsjednik romske nacionalne manjine,  
MIRUŠKA LONČAR predstavnica češke nacionalne manjine Grada Bjelovara,  
GORDANA ŠTEFANAC, referent za poslove Gradskog vijeća Grada Bjelovara. 
 
 Nakon izvođenja himne, predsjednik Gradskog vijeća poziva vijećnike da 
minutom šutnje odaju počast hrvatskim braniteljima.  
 
 
 ANTE TOPALOVIĆ daje na usvajanje  skraćeni zapisnik sa 2. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Bjelovara, održane 26. lipnja  2017. godine. Pita vijećnike da 
li ima  primjedbi na navedeni skraćeni zapisnik. 
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Kako nitko nije imao primjedbu, daje skraćeni zapisnik sa 2. sjednice 
Gradskog vijeća na usvajanje, te nakon glasovanja utvrđuje da je zapisnik 
jednoglasno usvojen. 
 

ANTE TOPALOVIĆ  navodi da su vijećnici Gradskog vijeća  prijedlog dnevnog 
reda današnje sjednice  primili uz saziv za sjednicu.  

Pita ima li  kakvih prijedloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda. 
 
ŽELJKO PAUN obraća se u ime najjače oporbene stranke Damir Bajs  

Nezavisna lista. Podsjeća da je na jednoj od sjednica Gradskog vijeća bivšeg saziva 
donesena odluka o postavljanju pitanja gradonačelniku i pročelnicima Grada 
Bjelovara u vremenu od 48 sati prije početka sjednice Gradskog vijeća. Tada su HDZ 
i HSLS  glasovali protiv takve odluke. Te dvije stranke rekle su tada da ukoliko dođu 
na vlast da će promijeniti navedenu odluku, odnosno omogućiti postavljanje pitanja 
na sjednici o aktualnim temama o kojima će se moći raspravljati na samoj sjednici. 
Stoga pita gradonačelnika i predsjednika Gradskog vijeća da li i dalje stoje iza toga, 
te da li će predložiti izmjene i dopune Poslovnika Gradskog vijeća vezane uz  
Aktualni sat ili će ostati kod odluke koju je donijela bivša vlast. Naglašava da je u 
Županiji pravilo da se pitanja mogu postavljati do samog početka sjednice.  

Pojašnjava da je ovo pitanje postavio iz razloga što su ga danas građani 
zamolili da postavio jedno pitanje, ali im je  odgovorio da je rok za postavljanje pitanja 
istekao tako da ne može postavljati pitanja.   

 
ANTE TOPALOVIĆ upozorava vijećnika Željka Pauna da je prekršio 

Poslovnik, ali na njegovo pitanje odnosno prijedlog odgovorit će mu, a nakon toga 
gradonačelnik će također dati svoj odgovor. Navodi da je planiran sastanak tijela koje 
donosi Prijedlog poslovnika o radu, tako da vjeruje da će se do iduće sjednice 
Gradskog vijeća to tijelo i sastati, nakon čega će se i donijeti zaključak. Vjeruje da će 
neke stvari biti malo jednostavnije. Do sljedeće sjednice Gradskog vijeća bit će još 
određenih izmjena, tako da materijali za sjednice Gradskog vijeća više neće dolaziti u 
pisanom obliku, već će svi vijećnici dobiti tablet, odnosno uređaj na koji će dobivati 
materijale sa sjednice Vijeća. Poziva sve vijećnike da preuzmu svoje uređaje nakon 
sjednice Vijeća. Nakon Dana Grada promijenit će se  i web stranica Grada Bjelovara, 
a nakon toga će vijećnici sa svojim uređajima moći doći do gradskih informatičara koji 
će im pojasniti način korištenja uređaja, kako bi lako mogli pristupiti materijalima za 
sjednice Gradskog vijeća.  

Što se tiče Poslovnika Gradskog vijeća, pojašnjava da on vijećnicima za sada 
ne omogućuje postavljanje pitanja na sjednici Vijeća, ali ako je pitanje važno, vjeruje 
da to pitanje vijećnik u tom slučaju može nakon sjednice postaviti gradonačelniku, 
zamjenicima ili pročelnicima Gradske uprave. Siguran je da će svi vijećnici dobiti 
odgovor koji neće biti  javan, ali vjeruje da će s njim biti zadovoljni.  

 
DARIO HREBAK  podsjeća da su oni kao oporba zadnje četiri godine proveli 

u Gradskom vijeću sa nemogućnošću postavljanja pitanja na sjednicama Vijeća. 
Kako je i sam vijećnik Paun rekao, ne mogu građani čekati na odgovore tri mjeseca 
jer vijećnici zbog proceduralnih stvari ne mogu postaviti pitanje na sjednici Vijeća.  Na 
današnjoj sjednici Vijeća neće biti moguće postaviti pitanje jer je tako važećim 
Poslovnikom o radu Gradskog vijeća predviđeno. Naglašava da je s gospodinom 
Topalovićem i s ostalim koalicijskim partnerima razgovarao da bi bilo dobro 
promijeniti dosadašnji način postavljanja pitanja. Napominje da će se i danas prekršiti 
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Poslovnik o radu Gradskog vijeća budući da je pristiglo jako puno pitanja od strane 
gradskih vijećnika, ali naglašava da nam u budućnosti nije cilj kršenje Poslovnika. 
Pridružuje se izlaganju predsjednika Gradskog vijeća da ćemo do sljedeće sjednice 
Gradskog vijeća imati izmijenjen Poslovnik o radu Gradskog vijeća. Vjeruje da će od 
strane vladajućih Prijedlog za izmjenu Poslovnika o radu Gradskog vijeća biti i 
usvojen. Naglašava da će i oporba imati njihovu ruku partnerstva. Ovo je prijedlog od 
strane oporbe koju će oni uvažiti, tako da vjerujem da će već od iduće sjednice 
postavljati pitanje po starom običaju.  

 
Budući da  se više nitko od vijećnika nije javio s prijedlozima za izmjenu ili 

dopunu predloženog dnevnog reda,  daje isti  na usvajanje.   
Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno usvojilo sljedeći  

 
 

D N E V N I   R E D 
1.Aktualni sat; 
2.Donošenje Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Bjelovara u 2017. godini; 
3.Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračunu Grada Bjelovara za 
2017. godinu; 
4.Donošenje Izmjena i dopuna: 

a)Programa gradnje objekata i uređaja komunalne  infrastrukture za 
2017.godinu; 

b)Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka   22. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2017. godini; 
5.Donošenje Izmjena i dopuna:  

a)Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 
Bjelovara za 2017. godinu; 
b)Programa javnih potreba u školstvu Grada  Bjelovara za 2017. godinu; 
c)Programa javnih potreba u kulturi Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
d) Programa javnih potreba u sportu Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
e)Programa javnih potreba u vatrogastvu, zaštiti i spašavanju Grada Bjelovara 
za 2017. godinu; 
f)Programa javnih potreba socijalno–zdravstvenih potreba Grada  Bjelovara za 
2017. godinu; 
g)Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu; 

6.Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
7.Razmatranje Polugodišnjeg izviješća o radu Gradonačelnika Grada Bjelovara za 
razdoblje siječanj-lipanj 2017. godine; 
8.Analiza stanja sustava civilne zaštite Grada Bjelovara za 2016. godinu; 
9.Plan razvoja  sustava civilne zaštite Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
10.Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima, načinu i postupku 
gospodarenja nekretninama u vlasništvu Grada Bjelovara; 
11.Donošenje: 

a)Pravilnika za provedbu uklanjanja krovnih pokrova koji sadrže azbest na 
području Grada Bjelovara; 
b)Odluke o sufinanciranju troškova uklanjanja krovnih pokrova koji sadrže 
azbest na području Grada Bjelovara; 

12.Donošenje Odluke o sudjelovanju Grada Bjelovara u natječaju LIFE, potprogramu 
Okoliš, prioritetno područje Okoliš i učinkovitost resursa (ENV) (2017); 
13.Izbor Gradskog savjeta mladih Grada Bjelovara. 
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TOČKA 1.  
 

ANTE TOPALOVIĆ poziva vijećnike Gradskog vijeća koji su postavili pitanja u 
pisanom obliku da iznesu ta ista pitanja u trajanju od 3 minute redoslijedom predaje 
pitanja.  

Podsjeća sve one koji trebaju odgovoriti na postavljena pitanja vijećnika da 
poštuju vrijeme od 30 dana u kome trebaju odgovoriti vijećnicima. Napominje da 
Nogometni klub nije u predviđenom roku odgovorio na postavljeno pitanje vijećnika, 
ali su odgovorili na pitanje do održavanja današnje sjednice Vijeća. Također predlaže 
svima onima koji još eventualno nisu odgovorili na pitanje vijećnika koje se odnosilo 
na njihov Odjel da to i učine. Predlaže da se poštuje želja vijećnika da ukoliko zatraži 
pisani odgovor da ga u tom slučaju i dobije.  

Također predlaže da se svima koji ne odgovore na postavljeno pitanje 
vijećnika u roku od trideset dana, a primaju novac iz Proračuna Grada, nakon toga 
obustavi isplata zbog nedostavljanja odgovora vijećnicima. Smatra da bi to bilo 
korektno prema svima koji su u predviđenom roku odgovorili na pitanja vijećnika.  

 
MARIO HOLIČEK navodi da je Grad Bjelovar po zakonu dužan osigurati 

prostor Državnom arhivu u Bjelovaru. Pošto ovih dana Državnom arhivu istječe 
ugovor, zanima ga da li će Grad Bjelovar nešto napraviti po tom pitanju.  

Drugo pitanje postavlja direktoru Poduzeća za upravljanje sportskim 
objektima. Zanima ga kada se misli otvoriti Partizanovo igralište kako bi bilo dostupno 
građanima.  

 
IVAN ŠKALIČKI postavlja pitanje vezano za istraživanje ležišta nafte i plina. 

Navodi da na području grada svakodnevno gledamo da se vrši istraživanje ležišta 
nafte i plina. Zanima ga da li Grad Bjelovar odnosno gradske strukture imaju 
informaciju o provedenim istraživanjima.  

Drugo pitanje odnosi se na gradski stadion. Podsjeća da tijekom kolovoza 
2017. godine za vrijeme treninga Nogometne škole, djeci navedenog  nogometnog 
kluba nije dozvoljeno paljenje rasvjete. Rečeno im je da će se rasvjeta moći paliti 
početkom školske godine. Zanima ga razloga zbog kojeg se nije mogla paliti rasvjeta.  

 
IGOR CRNOMARIĆ postavlja pitanje gradonačelniku, te navodi da je u zadnje 

vrijeme često spominjao uređenje korza. Građane i njega osobno zanima kada će se 
ići u realizaciju navedenog projekta, odnosno kako je zamišljena realizacija, te na koji 
način će se realizirati.  

Drugo pitanje također postavlja gradonačelniku, te navodi da su razgovarali o 
snimanju dokumentarnog filma o bjelovarskim braniteljima u Domovinskom ratu. 
Napominje da je on kao predsjednik Odbora za hrvatske branitelje napravio prve 
kontakte s Ministarstvom hrvatskih branitelja, te navodi da oni podržavaju takve 
projekte. Nadalje pita, vezano uz nepokriveni financijski trošak potreban za snimanje 
dokumentarnog filma, na koji način mogu očekivati pomoć od strane Grada 
Bjelovara.  

Kao predsjednik Odbora za hrvatske branitelje održao je sastanke sa svim 
udrugama proisteklim iz Domovinskog rata, a vezano uz Dan hrvatskih branitelja i 
Dan Grada Bjelovara. Navodi da su sve udruge jednoglasno došle do zaključka da  
protokol  vezan uz ova obilježavanja počne u 8 sati ispred Gradskog paviljona, a da 
se u 10,43 u cijelom gradu oglase sirene, te se nakon toga polože vijenci na Spomen 
područje Barutana nakon čega bi se održala misa za poginule branitelje. U 13,00 sati 
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počeo bi protokol vezan uz obilježavanje Dana Grada Bjelovara, održavanjem 
svečane sjednice Gradskog vijeća a potom druga događanja.  

 
ZLATKA PEMPER podsjeća da je jedno od predizbornih obećanja 

gradonačelnika bilo klizalište u gradu. Budući da smo već u rujnu, smatra da je već 
potrebno krenuti s pripremama. Zanima je da li će se to obećanje i ostvariti.  

Drugo pitanje je vezano uz gradske vrtiće. Navodi da se u zadnje vrijeme u 
gradu mogu čuti priče da će doći do povećanja cijena u pojedinim privatnim vrtićima. 
Isto tako se govori i da su pojedini privatni vrtići tražili dodatno sufinanciranje, 
odnosno proširenje za veći broj djece vezano uz  pedagoške standarde.  Zanima je 
da li grad može i na koji način utjecati da ne dođe do povećanja cijena.  

 
BRUNO ZADRO navodi da je išao u Tuheljske Toplice i putem vidio table s 

natpisima izgrađeno sredstvima EU.  Zanima ga kako sa privlačenjem sredstava iz 
EU stoji Grad Bjelovar, budući da EU ima 10 milijardi eura u naredne četiri godine 
koji stoje na raspolaganju. Znači tamo novca ima, a mi imamo velike potrebe za 
njima.  Pita gradonačelnika kakav je njegov stav prema tome, odnosno da li Grad ima 
kakav akcijski plan  ili ljude koji bi se potrudili privući što više sredstava iz navedenih 
fondova.  

Također se osvrće se  na kasno sazivanje sjednica Gradskog vijeća za 15,00 
sati. Smatra da to nije najbolje vrijeme. Postavlja se pitanje do kada možemo biti na 
sjednici Gradskog vijeća. Također naglašava da  izvan radnog vremena rade ljudi koji 
su zaposleni u Gradskoj upravi. Čitajući  Proračun Grada vidljivo je  da su se i do 
sada određena sredstva trošila za prekovremeni rad. Njemu nije poznato da li se 
zaposlenicima Gradske uprave njihov rada danas ovdje plaća. Stoga smatra da bez 
obzira na to da li se plaća ili ne to nije u redu. Gledajući kako drugi gradovi održavaju 
svoje sjednice Gradskog vijeća vidljivo je da su ti termini održavanja u sredini dana 
oko 11 ili 12  sati. Smatra da sada dok smo još u miru sjednice traju neko razumno 
vrijeme, ali ukoliko dođe do nekih nesuglasica sjednice mogu trajati satima. Smatra 
da nije primjereno da na sjednici ostanemo u tom slučaju do 22 sata. 

 
BORIS  ABRAMOVIĆ postavlja pitanje vezano uz promet na gradskom korzu. 

Korzo je pješačka zona i osim znaka kojim je to obilježeno, postoji i znak za promet u 
oba smjera za dostavu robe u vremenskom razdoblju od 16 do 17 sati i od 22 do 07 
sati, a nalazi se i znak mogućnosti uklanjanja automobila paukom. Svi smo svjedoci 
da se promet na korzu odvija tijekom cijelog dana i da se ne poštuju prometni 
znakovi. Zbog navedenog pita da li Grad ima mogućnosti da sa mjerodavnim 
službama dogovori da se na korzu u potpunosti ukloni promet motornih vozila osim 
vozila dostave u dozvoljenom vremenu.  

Nadalje pita da li je moguće korzom osim pješaka dozvoliti prometovanje i 
biciklistima ukoliko poštuju Zakon o prometu na cestama.  

 
NENAD NEKVAPIL  navodi da ga zanima što se dešava sa zonom u Velikom 

Korenovu. Podsjeća da smo u međuvremenu čitali u novinama da se predviđaju 
toplice, a danas smo na stolu našli prijedlog za LIFE projekt. Stoga pita 
gradonačelnika i stručne službe Grada što se planira s Velikim Korenovom.  Što se 
tiče izgradnje toplica, to je još i u redu, ali smatra da bi izgradnju zimskih zatvorenih 
bazena trebalo vezati na već postojeći bazen.  

Drugo pitanje odnosi se na mogućnost wifi mreže na području cijelog  grada.  
Ukoliko nije moguće na području cijelog grada, onda barem u užem dijelu grada, 
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budući da se govori o Bjelovaru kao pametnom gradu. Smatra da bi njegov prijedlog 
razveselio sve građane, stoga traži odgovor na svoje pitanje.  

 
VIŠNJA BILJAN pitanje upućuje gradonačelniku, pa tako navodi da je  

temeljem članka 189. Zakona o javnoj nabavi omogućeno da dva ili više naručitelja 
provedu postupke zajedničke nabave. Zanima je da li se ti postupci provode. Ukoliko 
se ne provode zanima je kada Grad to namjerava učiniti. Pojašnjava da postoje 
jedinice lokalne samouprave kao i ministarstva koji to rade. Na taj način postižu se 
velike uštede na svim poljima.  

Drugo pitanje upućuje pročelniku Markovinoviću, a vezano je uz stanje ulica u 
Mjesnom odboru Ante Starčević. Osvrće se na kružni tok u Hebrangovoj ulici, te 
ulazak u Ivanovčansku ulicu  gdje vozači moraju paziti na amortizere. Napominje da 
su i druge ulice u okruženju u dosta lošem stanju. Kako i sama živi tamo, a stanovnici 
toga Mjesnog odbora znaju da je u Gradskom vijeću, zamoli su je da pita kada se 
planira  i da li se u dogledno vrijeme planira uređenje ulica u tom dijelu grada.  

 
BRANKO ROKSANDIĆ njegovo pitanje vezano je uz projekt Bjelovarski 

doručak. Zanima ga da li će se taj projekt nastaviti i dalje. Drago mu je što građani 
mogu svoje proizvode plasirati preko svojih OPG-ova direktno u vrtiće i škole.  

 
JASNA VIŠNJEVIĆ  napominje da su svi vlasnici nekretnina dobili na kućne 

adrese obavijest od Grada Bjelovara da se od 1. siječnja 2018. godine obveza 
plaćanja komunalne naknade, spomeničke rente i poreza na kuće za odmor 
zamjenjuje porezom na nekretnine. Budući da je najavljena odgoda poreza na 
nekretnine pita što učiniti sa obrascima koje su građani primili i koje do 31. listopada 
ove godine trebaju dostaviti u Gradsku upravu.  Pita da li građani obrasce trebaju 
ispuniti i dostaviti do navedenog datuma ili će se dostava navedenih podataka 
pomaknuti ako se prolongira primjena propisa.  

Što se tiče drugog pitanja podsjeća da je Grad Bjelovar u tri proračunske 
godine uložio znatna financijska sredstva odnosno 260.000,00 kn za uređenje 
Mjesnog doma na Križevačkoj cesti. Vidljivo je ulaganje i ove godine u iznosu od 
80.000,00 kn. Praksa Grada Bjelovara bila je da kada se počne ulagati u jedan objekt 
da se taj objekt i dovrši do kraja u nekoliko proračunskih godina. Stoga pita da li će 
se i kada realizirati planirano asfaltiranje pristupnog puta, odnosno ulaza na česticu 
na kojoj je izgrađen Mjesni dom na Križevačkoj cesti. Također pita da li su riješeni 
imovinsko pravni odnosi sa korisnikom parcele gospodinom Goranom Čipčićem. 
Ukoliko imovinsko pravni odnosi nisu riješeni, zanima je u kojoj je fazi rješavanje 
istih. 

Također navodi da je na svoju mail adresu dobila prijedlog građanina Grada 
Bjelovara, gdje je zamoljena da ga pročita na sjednici Gradskog vijeća. Čita mail:  
„Poštovani, neki od građana Grada Bjelovara željeli bi iznijeti prijedlog koji se tiče 
prometa u centru grada. Prije nekoliko godina, razgovarajući u Poduzeću za ceste 
vezano uz regulaciju prometa u gradu i rasterećenja vozila, predstavnici zgrada u 
Franjevačkoj ulici dobili su preporuku da zbog preopterećenja traže da Franjevačka 
ulica postane jednosmjerna. Paralelna bi bila Ulica Alojza Stepinca. Budući da je to 
najfrekventnija ulica u centru grada u kojoj je sve prenapučeno automobilima, 
kamionima i autobusima, te se u blizini nalazi bolnica, kao i stambene zgrade. Kako 
se grad širi na sjevernu stranu grada, promet će se morati rasteretiti. Pješaci sve teže 
prelaze zebru i svakodnevno su u opasnosti. Kako je tu skretanje pravo je čudo da 
nema još više saobraćajnih nezgoda. Stoga građani smatraju da bi bilo najbolje 
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rješenje jednosmjerna ulica, te zabrana prometa kamionima i šleperima, što je 
također preporuka Poduzeća za ceste. U Poduzeću za ceste su rekli da je to moguće 
napraviti. Budući da je tu problem biciklista od kojih neki jure, oni dovode u opasnost 
pješake.  Po uskom nogostupu napravljena je biciklistička staza, a negdje je i nema.  
U slučaju koji predlaže mogle bi se napraviti i biciklističke staze na cesti kako je 
napravljeno i u drugim gradovima.“ Ovo je prijedlog grupe građana, pa tako putem 
njenog maila ili pisanim putem želi odgovor na postavljeno pitanje.  

 
NENAD MRZLEČKI postavlja pitanje vezano za izgradnju infrastrukture u 

Poslovnoj zoni Istok, a posebno misli na dio preko pruge. Obzirom na gradnju 
obilaznice u tom dijelu grada i povezivanja s Bilogorskom ulicom, zanima ga kakvi su 
planovi u vezi izgradnje infrastrukture, posebno u Ulici 29. rujna. Pojašnjava da se 
radi o ulici paralelnoj s prugom, odnosno preko pruge. Na tom dijelu nema javne 
rasvjete niti kanala za oborinske vode. 

 
NENAD MARTINOVSKI postavlja pitanje vezano uz dobivanje besplatnih 

udžbenika  za učenike s područja Grada Bjelovara. Ove godine takva mogućnost nije 
postojala budući da za tu namjenu nije bilo stavke u Proračunu. Navodi da ga roditelji  
pitaju za takvu mogućnost jer se i u medijima o tome dosta govorilo. Naglašava da 
nije isto kada im on o tome govori kao vijećnik ili kada odgovor čuju sa govornice 
Gradskog vijeća. Pita da li će takvu vrstu pomoći roditeljima biti moguće izvršiti kroz 
stavke u Proračunu za iduću godinu.  

 
ELA NARANĐA napominje da će postaviti dva pitanja i dati jedan prijedlog. 

Jedno njeno pitanje slično je pitanju vijećnika Martinovskog. Navodi kako je već 
počela nova školska godina u  kojoj se nije našlo sredstava za besplatne udžbenike. 
Zanima je da li Grad još uvijek može na neki način pomoći roditeljima da sufinancira 
školski pribor  i opremu svojim učenicima.  Napominje da su neki gradovi u Hrvatskoj 
to i napravili ove godine, tako smatra da bi i Grad Bjelovar mogao isto učiniti jer to i 
nisu neka značajnija sredstva.  

Nadalje pita u kojoj je fazi provjera svjedodžbi u tvrtkama koje su u vlasništvu 
Grada, odnosno koje su daljnje procedure, te kakve će biti sankcije kod onih kod 
kojih su pronađene nepravilnosti.  

Sljedeće pitanje vezano je uz III. osnovnu školu, tako navodi da se u svim 
osnovnim školama osim u III. osnovnoj školi nastava odvija u jednoj smjeni, dok se u 
III. osnovnoj školi još uvijek odvija u dvije smjene. Zanima je da li će se i u toj školi 
uvesti jednosmjenska nastava. Ako nema mogućnosti za sve učenike, predlaže da se 
onda uvede barem za učenike od 1. do 4. razreda.  

 
DARIO HREBAK pohvaljuje oporbu i vladajuću strukturu vijećnika zbog vrlo 

konstruktivnih i realnih pitanja za koje postoji potreba da ih se postavi, ali isto tako da 
na ta pitanja vijećnici dobiju adekvatne odgovore. To je put koji smo si zacrtali i koga 
se svi pridržavamo. Na ovaj način građanima šaljemo vrlo lijepu poruku, a to je da 
bez obzira tko u gradu vladao ili bio u oporbi možemo svi zajedno dobro funkcionirati 
na dobrobit naših građana.  

Što se tiče pitanja koje je postavio vijećnik Holiček, a koje je vezano uz 
Državni arhiv, navodi da je točno da Državni arhiv koristi prostorije Biskupije do 2019. 
godine do kada imaju potpisan ugovor, a nakon toga vremena oni neće imati 
adekvatan prostor u koji bi se trebali smjestiti. Svjesni toga problema prošli tjedan bili 
su na sastanku s dva pomoćnika ministara u Ministarstvu kulture, te sa državnim 
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tajnikom u Ministarstvu kulture. Zajedno s njim bili su i nadležni pročelnici kao i 
gospodin Pezelj sa svojim suradnicima iz Konzervatorskog ureda u Bjelovaru. Navodi 
da postoji zajednička volja Grada Bjelovara, nadležnog Ministarstva, te 
Konzervatorskog ureda u Bjelovaru da se riješi problem Državnog arhiva. Poznato je 
da imamo veliki problem sa zgradom koja je reprezentativno zdanje, koja označava 
kulturnu baštinu, a koja je u jako lošem stanju. Radi se o zgradi starog zatvora, a 
njegovom adaptacijom rješavamo nekoliko problema. Tu zgradu ćemo dovesti do 
prvobitnog stanja kako bi ujedno i uljepšali sliku Bjelovara. Također rješavamo i 
problem Državnog arhiva. Navodi da je i Konzervatorski ured u Bjelovaru izrazio želju 
da bi promijenili prostorije i ušli u adekvatnije za njih radno okruženje. Ministarstvo je 
izrazilo punu potporu tom projektu, te su nas zamolili da ubrzamo potrebni zahtjev  te 
do 15. rujna do kada traje javni poziv uputimo zahtjev za izradu sufinanciranja 
projektne dokumentacije za navedeni projekt. Siguran je da ćemo do navedenog 
datuma to i uspjeti realizirati. Naglašava da je Ministarstvo zacrtalo smjer da se 
lokacija starog zatvora privede svrsi o kojoj je govorio, a da se potrebna sredstva 
potraže kod nadležnih EU fondova krajem ove ili početkom slijedeće godine. Kada 
projekt bude završen javit ćemo se na adekvatan natječaj. Ovaj projekt težak je 
nekoliko desetaka milijuna kuna i praktički sve prepuštamo u ruke Ministarstva. Ono 
što je nas razveselilo je činjenica što Ministarstvo ne traži da im vratimo taj prostor. 
Prostor će preko EU fondova biti obnovljen, a Grad Bjelovar ostaje i dalje u posjedu 
te vrlo vrijedne nekretnine.  

Navodi da je gospodin Holiček postavio pitanje vezano uz staro rukometno 
igralište, popularnog naziva među građanima Staro Partizanovo igralište. Navodi da 
ćemo mi do kraja jeseni uvesti nekoliko kamera na navedeno rukometno igralište sa 
senzorima i sa paljenjem i gašenjem svjetala na daljinsko upravljanje.  Na igralištu će 
se nalaziti portafon, odnosno zatvaranje i otvaranje vrata. To je nova moderna 
tehnologija koja će biti direktno spojena na zaštitara u Gradskoj upravi ili u 
Komunalcu. Ipak misli da će otvaranje, odnosno zatvaranje vrata biti spojeno na 
portu Gradske uprave sa koje će se paliti i gasiti svjetla, odnosno na taj način ćemo 
imati i uštede  na električnoj energiji.  

Navodi da je bilo postavljeno i pitanje oko uređenja gradskog korza, volio bi da 
se u odgovor oko navedenog pitanja uključi i gospodin Ivančić.  Ideja oko uređenja 
korza potekla je od gospodina Ivančića. U prvim danima kada je preuzeo vlast u 
Gradu gospodin Ivančić ga je izvijestio da je Komunalac pred sklapanjem jednog 
velikog projekta, a to je aglomeracija. U to je uključeno 200 milijuna kuna europskog 
novca koji će biti na raspolaganju u naredne četiri godine na području Grada 
Bjelovara.  Projekt će se odnositi na izmjenu vodovoda, kanalizacije, odnosno 
kanalizacijske mreže. Jedna od lokacija bit će i gradski korzo. Sve to radi se s 
europskim novcem, a od navedenog iznosa 10% sredstva daje Grad Bjelovar  i 
Komunalac. Razmišljajući o činjenici da će se raskopavati korzo i da će se europskim 
novcem on dovesti u prvobitno stanje, razmišljali smo da se Grad tu uključi i s 
nekoliko milijuna kuna uredi i obnovi korzo kao što je to slučaj u Varaždinu, Čakovcu 
ili Koprivnici.  Korzo bi popločili tako da ne bi više bilo asfaltnih površina. To je jedan 
sveobuhvatan projekt, a što se tiče radova koje će izvoditi Komunalac d.o.o., o tome 
će više reći gospodin Ivančić, direktor Komunalca. Što se tiče Grada Bjelovara tu 
moramo biti vrlo oprezni. Ako je dobro shvatio  navodi da će se vrlo brzo raspisivati 
tender. Vjeruje da naši radovi neće početi prije rujna iduće godine. Vjeruje da ćemo 
sredstva za tu namjenu morati planirati u Proračunu za 2018. godinu. Također 
naglašava da moramo razgovarati i sa Cehom ugostitelja. Korzo je vrlo dinamičan, ali 
smatra da će ugostiteljima pasti promet zbog radova. Napominje da dugoročno 
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gledajući ugostitelji će u tom slučaju imati najviše koristi. Napominje da će projektanti 
izraditi  izgled korza. Također on je za opciju da se radovi izvode u četiri ili  pet faza 
kako ne bi cijeli grad bio raskopan u sljedeće četiri godine. 

Što se tiče pitanja vijećnika Crnomarića vezano uz sufinanciranje filma o 
bjelovarskim braniteljima, podsjeća da je to obećao u kampanji. Predlaže da se održi 
sastanak zajedno sa bjelovarskim braniteljima, gospodinom Adamovićem i Odborom 
za hrvatske  branitelje da se pronađe zajedničko rješenje vezano uz navedenu temu. 
Za tu svrhu novca također ima u fondovima Ministarstva branitelja. Razgovarao je u 
navedenom Ministarstvu sa gospodinom Tandarom, te su dobili podršku i od njih. 
Siguran je da je to jedna dobra nakana kako bi osvjetlali obraz bjelovarskim 
braniteljima, te ih prikazali u  pozitivnom svijetlu. Smatra da trebamo onima koji će 
doći iza nas kao i povjesničarima ostaviti uspomenu na bjelovarske branitelje.  
Nadalje navodi da se slaže s prijedlogom gospodina Crnomarića iako je on nešto 
drugačiji i malo neobičan. On je ponosan na ono što je rekao da će Odbor za 
branitelje u potpunosti biti autonoman od politike, te da će se uvažavati njihova 
mišljenja. Gospodin Crnomarić je došao kod njega i iznio stav branitelja, odnosno 
Koordinacije. Također napominje da je zajedno sa stručnim službama Grada 
Bjelovara pregledao navedeni hodogram povodom Dana Grada. Osobno mu se to 
sviđa. U Gradskoj upravi su se usuglasili i donijeli odluku da se ove godine na 
drugačiji način obilježi Dan Grada i Dan bjelovarskih branitelja. Vjeruje da će se svi 
usuglasiti oko navedene teme. Postoje još neki sitni detalji o kojima će se svi zajedno 
sa predsjednikom Gradskog vijeća dogovoriti.  

Vijećnica Zlatka Pemper postavila je pitanje vezano uz klizalište u gradu. 
Naglašava da je Igor Brajdić, njegov zamjenik, zadužen za poštovanje Koalicijskog 
sporazuma. Napominje da su neki mediji mislili da je to potpisivanje sporazuma samo 
za javnost. Navodi da su njihovi koalicijski partneri Akcija bjelovarsko-bilogorska, 
Hrvatska demokratska zajednica, Hrvatska liberalna stranka, te Hrvatska seljačka 
stranka prije održavanja sjednice Gradskog vijeća potpisale Sporazum za čije 
izvršenje je zadužen gospodin Brajdić. Do sada su ispunili oko 40% obećanja, a u 
ove četiri godine nastojat će ispuniti sve ono što su obećali građanima. Pojašnjava 
da je ovo jedan novi način kako funkcionira ova gradska vlast, odnosno kako 
funkcioniraju oni kao koalicijski partneri. Ističe da su se svi zajedno složili 
konsenzusom kako bi trebao izgledati program.  Njegov zamjenik Igor Brajdić je 
zadužen da ga  podsjeća na obaveze iz Koalicijskog sporazuma. Klizalište je jedna 
od točaka iz sporazuma. Turistička zajednica Grada Bjelovara zajedno sa 
gospodinom Tvrtkom Hopekom koji je zaposlen u Odjelu za društvene djelatnosti 
Grada Bjelovara, a koji radi na poslovima vezanim i uz klizalište, dogovaraju  projekt 
klizališta. Napominje da postoje dva modela. Jedan model uključuje privatno 
partnerstvo, dok drugi model obuhvaća sam Grad Bjelovar. Navodi da će se vidjeti 
koji je model bolji. Klizalište je sastavni dio oba plana.   

Podsjeća i na događanja u Gradu Bjelovaru  prošle godine vezana uz Božić u 
Bjelovaru, te smatra da je sama koncepcija bila jako dobra. Stoga pohvaljuje bivšu 
vlast jer su građani bili zadovoljni. Na nama je sada da se taj događaj digne na jednu 
višu razinu. Klizalište će biti jedan od segmenata koji će Bjelovarski Božić učiniti 
ljepšim. Njemu kao gradonačelniku nije samo važno da Bjelovarski Božić bude 
uspješan za građanke i građane Bjelovara, već se trebamo potruditi da iskoristimo tu 
priliku da budemo magnet nekim drugim građanima iz naše županije ali i šire.  
 Navodi da je gospodin Zadro postavio pitanje vezano uz Europske fondove. 
Napominje da su svi građani mogli zadnjih nekoliko mjeseci pratiti u medijima  poteze 
Grada Bjelovara vezano uz EU fondove. Podsjeća da je to bilo i njihovo predizborno 
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obećanje građanima. U obrazloženju koje će dati pročelnica siguran je da će istaknuti 
da je 250.000,00 kn bilo namijenjeno za dokumentaciju za EU fondove za ovu 
godinu. Navodi da smo mi taj iznos već potrošili, a do kraja godine sredstva za tu 
namjenu podižemo na 1.000.000,00 kn. Nada se da je to dovoljan znak kako se radi 
jer utrostručujemo predviđeni iznos za tu namjenu. Smatra da je to dovoljan znak 
smjera  kojim želimo ići. Navodi da ova Gradska vlast sa 120.000.000,00 kn koliko će 
otprilike iznositi izvorni Proračun želi napraviti za 150.000.000,00 kn dobara koje će 
građani osjetiti u gradu Bjelovaru. To jedino možemo ako imamo dodatne izvore 
prihoda, a to su EU fondovi. Jedan od projekata koji je prošao odnosi se na  
energetsku obnovu II. osnovne škole i zgrade Dječjeg vrtića. Naravno, uvijek se 
postavlja pitanje likvidnosti Proračuna. Navodi da tri ili četiri milijuna kuna koja će 
nedostajati u gradskoj blagajni nije mali iznos. Pojašnjava da mi moramo unaprijed 
platiti radove, a tek kasnije  za godinu dana nam se taj iznos vraća. Naš plan je ove 
godine izvući oko 30.000.000,00 kn iz EU fondova. Naglašava da to nije nerealno, a 
neke projekte smo već dobili. Ostao nam je još jedan projekt od 10.000.000,00 kn. 
Navodi da smo načelno dobili zeleno svjetlo, ali ne želimo govoriti o pripremanju 
projekata, već ćemo u javnosti izaći sa informacijom kada potpišemo ugovore i kada 
krenemo u realizaciju projekata. Smatra da je to korektno prema javnosti. 
 Odgovara vijećniku Nekvapilu, te navodi da su EU fondovi naša sadašnjost, a 
Grad Bjelovar će vrlo agresivno ići prema tim fondovima. Navodi da nam nedostaje 
pravih projekata. Ovom prilikom pohvaljuje EU tim koji su se stavili u veliku brzinu. 
Navodi da je problem ranije s EU timom bio u tome što su dvije djelatnice na 
rodiljnom dopustu, tako da će se to definitivno osjetiti, ali ćemo angažirati i vanjske 
konzultante kako bi tu prepreku na ovaj način apsolvirali.  
 Sljedeće pitanje gospodin Nekvapil postavio je vezano uz wifi. Što se tiče 
smart city-a, navodi da se to ne odnosi samo na wifi. Wifi postoji u centru grada, a 
nije svrha da on bude na području cijelog grada. Centar grada važan je zbog turista, 
studenata i ljudi koji tu obitavaju. Svi ostali građani će wifi koristiti u svojim kućama. 
Veća oznaka smart citiya od wifi-a je podizanje optičkih kablova. Grad želi da kod bilo 
koje izmjene infrastrukture u gradu stavljamo i optičke kablove i na taj način ulažemo 
u budućnost i povećavamo brzinu interneta, a na taj način građani će imati dostupniji 
i kvalitetniji nternet. Navodi da će pročelnik Markovinović dati detaljnije obrazloženje 
vezano uz ovaj projekt koji radimo zajedno sa Županijom.  
 Što se tiče zone Korenovo navodi da je ostao šokiran posjetom  Ministarstvu 
državne imovine. Napominje da je natječaj koji je raspisalo Ministarstvo gospodarstva  
bio raspisan baš za takve zone. Zbog toga smo i htjeli sazvati izvanrednu sjednicu 
Gradskog vijeća da apliciramo i donesemo odluke, te da naš EU tim zajedno sa 
vanjskim konzultantima aplicira na iznos od 30 milijuna kuna kako bi mogli napraviti 
potrebnu infrastrukturu za zonu Veliko Korenovo. Pojašnjava da postoji zakonska 
odredba da u krugu 20 km od Grada Bjelovara, konkretno od zone Veliko Korenovo, 
mora biti popunjenost 66,6 %. Pojašnjava da je to uvjet da bi se uopće mogli prijaviti 
za EU sredstva. Kada smo to kasnije analizirali došli smo do zaključka da nam u 
prosjek ulaze Čazma, Veliko Trojstvo, kao i  Oštri Zid u Općini  Berek. To su zone 
koje su potpuno prazne, a da ne govori o Štefanju i nekim drugim zonama. Ono što 
je poražavajuće je da zajedno sa tim zonama naš prosjek pada na tridesetak posto. 
Bez tih zona popunjenost zona u gradu Bjelovaru je oko 40%. Mora se vidjeti koji 
dijelovi zona nikada neće biti popunjeni. Ono što nam najviše ruši prosjek je Pevec 
koji se još uvijek statistički vodi kao dio zone i ruši nam prosjek barem za 10%. 
Navodi da je zona Korenovo bila izborno obećanje skoro svih stranaka u kampanji, 
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ali naglašava da mi kao Grad sami sa svojim financijskim sredstvima ne možemo 
izgraditi zonu Korenovo.  
 Nadalje ističe da što se tiče projekta toplice, o tome ne bi govorio kao o 
toplicama. Navodi da je to jedan projekt o kome će kasnije govoriti malo detaljnije. To 
nema nikakve veze sa zonom. Na tom području nalazi se 170 hektara državne 
zemlje što je dovoljno za pet zona. Navodi da Grad Bjelovar ne može aplicirati na niti 
jedan EU fond vezan uz zone jer ne udovoljavamo uvjetima. Stav Ministarstva je da 
najprije popunimo zone koje imamo, a tek nakon toga možemo graditi nove. 
Gledajući realno to je ispravna politika. Podsjeća da su se prije deset godina zone 
dijelile bez ikakvih problema što danas predstavlja otegotnu okolnost za Grad 
Bjelovar. Grad Bjelovar ima solidnu popunjenost zona, ali sada konkretno sa selima o 
kojima je govorio i okolnim općinama to će nam predstavljati veliki problem. Zbog 
navedenog navodi da ne možemo računati da će zona Korenovo biti u funkciji do 
kraja ovog mandata.  
 Smatra da je ovo sada trebao reći budući da je i oporba najavljivala otvorenje 
zone Korenovo kao i oni koji su sada na vlasti.  
 Što se tiče pitanja vijećnice Biljan navodi da ju je Grad tu malo preduhitrio. 
Kao što je rekao u Gradu vole raditi u miru i tišini, ne vole ništa najavljivati, ali kada 
nešto realiziramo onda se sa tim i pohvalimo. Tu smo počeli raditi prije mjesec dana, 
ali pročelnica će na to pitanje odgovoriti detaljnije. Napominje da je Gradu Bjelovaru 
centralna javna nabava u fokusu i s tim se kreće 1. siječnja iduće godine. Uvjeren je 
da će pročelnica uspjeti dogovoriti da sve krene na vrijeme. Također smatra da je 
potrebno naglasiti da nam je bitna i centralna riznica koja bi također od 1. siječnja 
trebala biti u funkciji. Slaže se sa vijećnicom Biljan, te smatra da su na ovaj način 
moguće znatne uštede.  
 Što se tiče pitanja vijećnice Naranđe, navodi da je to jedan hvale vrijedan 
prijedlog. Mi smo o njemu razmišljali ali u Proračunu nismo imali tu stavku. Mi smo tu 
stavku danas mogli staviti u rebalans Proračuna, ali smatra da potrošenih 200.000,00 
kn  ne bi imalo pravi efekt. Vjeruje da su roditelji do danas već kupili školski pribor 
svojoj djeci. Što se tiče školskih udžbenika za sljedeću godinu naglašava da je Grad 
obećao kupiti udžbenike. Osvrće se na kupovinu knjiga za 2018. godinu,. Pojašnjava 
da je najavljeno da te godine istječe četverogodišnji set udžbenika, a nakon toga 
ćemo kupiti udžbenike, a kasnijih godina ćemo ih  dokupljivati. Također navodi da 
ćemo roditelje, nastavnike i učenike zamoliti da četiri godine razmjenjuju knjige. 
Smatra da to nije loša poruka jer na taj način kod djece postižemo solidarnost.  
Pojašnjava da se raspitivao o udžbenicima, ali su doznali da Ministarstvo kasni sa 
udžbenicima za sljedeću godinu. Ovi planovi bi mogli biti poremećeni ako za sljedeću 
školsku godinu ne izađu novi udžbenici, odnosno ako se udžbenici budu zamjenjivali 
umjesto za četiri nakon pet godina. Ukoliko bi Grad sljedeće godine kupovao 
udžbenike,  potreban iznos za tu namjenu je oko 4 milijuna kuna. Pita vijećnike što 
sve možemo sa 4 milijuna kuna napraviti preko EU fondova. Ponavlja da je to obećao 
i da će to i izvršiti. 
 Na pitanja vezana uz poreze odgovorit će gospođa Željka Vizi, a što se tiče 
regulacije prometa odgovorit će pročelnik Markovinović. Dodaje da je naručena 
studija vezana uz regulaciju prometa od Prometnog fakulteta. Prijedlog gospođe 
Biljan  je dobar i o  njemu  će se  raspravljati nakon dobivene studije vezane uz 
regulaciju prometa. Navodi da su gospodin Martinovski i gospodin Mrzlečki također 
postavili pitanje vezano uz promet na bjelovarskom korzu. Navodi da treba prepustit 
struci da nađe najbolje rješenje na koji način urediti promet pješaka i biciklista u 
gradu Bjelovaru.   
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 Na sjednicu dolazi Vedran Smešnjak pa su na sjednici nazočna 24 vijećnika.  
 
 IVICA MARKOVINOVIĆ navodi da je gospodin Ivan Škalički postavio pitanje 
vezano uz ležište plina i nafte. INA je i ove godine pokrenula dodatna istraživanja 
vezana uz ležište nafte na manjem dijelu područja u Bjelovaru, te okolnih općina. 
Pojašnjava da se najveći dio istraživanja odnosi na Podravinu. Dio istraživanja oko 
Bjelovara je gotov ili je već pri kraju, a planiraju se prema onome što su rekli još dvije 
do tri bušotine na postojećim ležištima.  
 Na pitanje vijećnika Abramovića vezano uz promet na gradskom korzu, 
pojašnjava da je regulacija prometa na tom dijelu riješena tablama. Postoje iznimke 
vezane uz financijske institucije gdje je dozvoljeno rješenjem koje oni posjeduju,  
povremeno po pola sata prometovati na korzu. Često ta taj promet ne odvija 
sukladno rješenjima. Prometna policija, odnosno prometno redarstvo utvrdili su 
prekršaje i ispisali  kazne za oko 150.000,00 kn prekršaja. Prometna regulacija na 
korzu bit će regulirana novim prometnim rješenjem za cijeli centar grada. Regulacija 
prometa radi se u sklopu izmjene Prostornog plana. Podloga za izmjenu Prostornog 
plana koju radi Prometni fakultet iz Zagreba riješit će novu regulaciju prometa u tom 
dijelu grada. Također pojašnjava da će se i parkiranje organizirati na drugačiji način 
nakon nove prometne regulacije. Navodi da će sredinom iduće godine biti završena 
izrada Prostornog plana, nakon čega će sljediti aktivnosti vezane uz regulaciju 
prometa, te  uređenje korza. Također pojašnjava da je moguće da se na korzu kreću 
biciklisti, pješaci i vozila. Naglašava da su održali konzultacije sa profesorima sa 
Prometnog fakulteta iz Zagreba koji su dali primjere iz Austrije u suradnji sa 
biciklističkim klubovima, te policijom i sa svima onima koji su direktno, odnosno 
indirektno uključeni u rješavanje navedenih aktivnosti.  
 Što se tiče pitanja koje je postavio vijećnik Nekvapil, a koje je vezano uz 
postavljanje brzog interneta, navodi da su županije nadležne za realizaciju 
unapređenja interneta na svom području. Budući da se radi o puno općina i gradova 
taj posao je bilo najlakše prepustiti županijama kako bi ga oni objedinili. Cilj je da se 
na područjima gdje nema brzog interneta postigne brzina od 100 MB. Navodi da je 
za područje naše županije najveći interes za područje Grada Bjelovara, a izgrađena 
je  i studija opravdanosti. Napominje da je Grad Bjelovar imao niz primjedbi, a radi se 
o  velikoj investiciji od 10 milijuna eura za Grad. Taj iznos odnosio bi se na gradnju 
infrastrukture za uvođenje brzog interneta na području cijelog grada, odnosno 
administrativnog područja grada. Glavina županijskog projekta nalazi se u Bjelovaru i 
financira se iz EU. Nakon studije opravdanosti trebat će odabrati modele po kojima 
će se to realizirati. Gradsko vijeće će donijeti odluku da li ćemo sami ići  u realizaciju  
ili zajedno sa T-comom, odnosno s nekom drugom firmom. Ponavlja da se to  
financira iz EU.  
 Navodi da je gospođa Biljan postavila pitanje vezano uz Mjesni odbor Dr. Ante 
Starčević. Slaže se s njenom konstatacijom da su ulice u tom dijelu grada vrlo loše, 
ali ima još puno radova na instalacijama. Naglašava da će krajem rujna početi 
uređenje Bogovićeve ulice, tako da će kroz par mjeseci radovi biti završeni. Nastavak 
uređenja ulica prema IV. osnovnoj školi ići će u sklopu aglomeracije a odnosi se na 
kanalizaciju i vodovod. Navodi da je pripremljena i projektna dokumentacija ulica 
prema Boriku. Budući da nemamo dovoljno sredstava, a sada je već i kasno,  
predlažu da ti radovi ostanu za proljeće.  
 Odgovara i na pitanje vezano uz regulaciju prometa u Franjevačkoj ulici. 
Pojašnjava da će se i taj problem riješiti nakon izrade prometne studije. Grad ne 
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može realizirati pojedinačna rješenja. Također je potrebna i suglasnost policije za 
mijenjanje regulacije prometa, ali taj prijedlog će svakako ući u razmatranje.  
 Nadalje odgovara na pitanje gospodina Mrzlečkog te navodi da je najavljena 
izgradnja istočne obilaznice. Radovi bi trebali početi ove ili iduće godine, a procjena 
potrebnih sredstava za tu investiciju iznosi oko 60 milijuna kn. Priključne ceste na 
obilaznicu su obveza Grada Bjelovara. Navodi da će nama biti najvažnija cesta za 
teretni promet koja se veže na zonu Istok. Bit će i prijelaz preko željezničke pruge. Tu 
je i most u Lugu, te spojne ceste prema Novoseljanima i još jedna prema 
Hidroregulaciji. Navodi da postoji i ideja da pokušamo s Hrvatskim cestama razmjenu 
teritorija u smislu da oni preuzmu građevinske radove koji nisu izgrađeni u svoju 
nadležnost, a  mi da preuzmemo na održavanje  dio državnih cesta koje su završene. 
Napominje da 14. rujna imaju sastanak sa Hrvatskim cestama vezan uz projekte o 
kojima je govorio. Vezano uz istočnu obilaznicu moramo napraviti četiri nove ceste, 
pružni prijelaz i most.  
 
 VALNA BASTIJANČIĆ ERJAVEC navodi da je vijećnik Škalički postavio 
pitanje vezano uz gradski stadion. Navodi da stadionom upravlja Poduzeće za 
upravljanjem sportskim objektima. Što se tiče paljenja reflektora na stadionu preko 
ljetnih praznika, navodi da to nije preporučljivo jer se treba štedjeti. Kako se u 
zimskim mjesecima koristi puno struje u ljetnim je mjesecima potrebno potrošnju 
smanjiti na najmanju moguću mjeru. Kako su djeca za vrijeme ljeta na praznicima 
tako niti nisu ograničeni vremenom dolaska na stadion. U ljetnim mjesecima velika 
potrošnja je i na vodi, tako da je i tu potrebno voditi brigu. Također navodi da je 
pomoćno igralište koje ima umjetnu travu osvijetljeno. Navodi da je dugogodišnja 
praksa da Nogometni klub Bjelovar na raspolaganju ima igralište cijeli dan, a  upiti od 
strane trenera vezani uz problem sa polaznicima nogometne škole nisu dolazili u 
Grad.  
  
 ANTE TOPALOVIĆ  osvrće se na vrijeme trajanja Aktualnog sata, te navodi 
da sada imamo problem. Kroz par minuta završit će predviđeno vrijeme od sat 
vremena  za trajanje Aktualnog sata.  Napominje da postoje dvije mogućnosti. Jedna 
mogućnost je da završimo sa odgovorima i da vijećnici odgovore na ostala pitanja 
dobiju u pisanom obliku, a druga mogućnost je da se svi složimo da nastavimo 
Aktualni sat dok ne odgovorimo na sva postavljena pitanja, što smatra normalno i 
realno. Ukoliko se netko od vijećnika protivi da nastavimo dalje s odgovorima na 
postavljena pitanja, predlaže da to i kaže. U tome slučaju on će dati na glasovanje 
oba prijedloga.  
 Budući da se nitko nije javio smatra da se svi vijećnici slažu da nastavimo sa 
odgovorima na pitanja vijećnika.  Također navodi da će nakon odgovora na sva 
pitanja vijećnici moći izraziti svoje zadovoljstvo, odnosno nezadovoljstvo.  
 
 VALNA BASTIJANČIĆ ERJAVEC odgovara na pitanje vijećnice Zlatke 
Pemper vezano uz cijene vrtića.  Pojašnjava da svaka institucija ima svoj upravni 
odbor, pa tako ga imaju i privatni vrtići. Grad  Bjelovar privatne vrtiće sufinancira  po 
djetetu sa iznosom od 893,20 kn, pa tako u Dječjem vrtiću Pinokio sufinanciramo 60 
djece,  u Dječjem vrtiću  Bubamara sufinanciramo 60 djece, u vrtiću Osmjeh 160 
djece, te u Cicibanu 210 djece. Iznos sufinanciranja za sve privatne vrtiće mjesečno 
iznosi 437.668,00 kn, a na godišnjoj razini taj iznos je 5.252.016,00 kn. Budući da 
nema liste čekanja za dječje vrtiće Grad je odobrio 15 upisnih mjesta u Dječjem vrtiću 
Pinokio i 15 upisnih mjesta u dječjem vrtiću Bubamara. Grad im je odobrio taj iznos iz 
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razloga što su imali svoje prostorne kapacitete kao i dozvolu nadležnog ministarstva 
za veći broj djece. Grad je za ovu godinu predvidio povećanje za 321.552,00 kn.  
Navodi da nam je do sada  samo jedan vrtić uputio upit da li odlukom svog upravnog 
odbora smiju povisiti cijenu vrtića prema roditeljima. Naš savjet je bio da se sa tim 
pričeka, te da se vidi sljedeće godine u Proračunu Grada da li bude dostatnih 
sredstava za tu namjenu. Budući da je taj vrtić od nadležnog Ministarstva dobio 
odobrenje za 11 odjeljenja, upita vezanog uz povećanje cijena  prema Gradu nije 
bilo. Njen je zaključak da do povećanja cijena neće doći. 
 Pitanje vezano uz besplatne udžbenike postavio je vijećnik Martinovski. 
Pojašnjava da Grad ima u planu u svom Proračunu za sljedeću godinu staviti 
navedenu stavku, dok ove godine to nismo imali u Proračunu. Pojašnjava da cijena 
kompleta knjiga za učenika pojedinog razreda nije identična. Cijena udžbenika za 
prvi razred osnovne škole nije ista kao komplet udžbenika za učenika osmog 
razreda. Izračunali smo da bi nam za ovu školsku godinu bilo potrebno 3.750.000,00 
kn  i to za 3070 učenika koji su upisani u osnovne škole na području Grada 
Bjelovara.  Da li će Grad Bjelovar za iduću školsku godinu kupiti udžbenike ovisi o 
Ministarstvu odgoja i obrazovanja, a vezano je uz kurikularnu reformu.  Kako su se 
mijenjali ministri kurikularna reforma nije se donijela do kraja. Čim se nešto u 
nastavnom planu i programu mijenja, nakon toga slijedi izmjena udžbenika. Smatrali 
su da je ovo preveliki novac građana da bi se sa njim igrali, odnosno da samo za 
jednu školsku godinu iskoristimo tako velika sredstva.  
 Što se tiče pitanja vijećnice Ele Naranđe,  a vezano uz školski pribor, navodi 
da je plan Grada bio da s iznosom od 300.000,00 kn pomognemo roditeljima, 
odnosno učenicima sa dodjelom paketa od 10 bilježnica i odgovarajućim priborom. 
Htjeli smo da te bilježnice imaju edukativni sadržaj  vezan uz Grad Bjelovar. Budući 
da su roditelji već nabavili pribor tako da nam taj projekt nije prošao. Grad je i ove 
godine, kao i ranijih godina sufinancirao udžbenike obiteljima sa minimalnom 
zajamčenom naknadom i to za 180 korisnika.  Grad je dao iznos od 50% sredstava 
za udžbenike, dok je ostalih 50% dao Centar za socijalnu skrb, a taj iznos je 
120.000,00 kn.  
 Na području Grada Bjelovara ima pet osnovnih škola kojima je osnivač Grad. 
Navodi da  tri osnovne škole rade u jednoj smjeni i to  I. II. i  V. osnovna škola, dok u 
dvije smjene rade III. i IV. osnovna škola.  Jednosmjensku nastavu u III. osnovnoj 
školi nije moguće napraviti zbog nedostatka prostora. Grad ima u planu proširenje 
prostora, ali za to su potrebna velika financijska sredstva tako da moramo čekati 
natječaje određenih ministarstava i EU fondova.  Što se tiče produženog boravka u 
školama koje imaju dvosmjenski rad, zbog nedostatka prostora nije moguće 
organizirati produženi boravak. Pojašnjava da se u školi odvija razredna nastava za 
učenike nižih razreda, te predmetna nastava za učenike viših razreda. Učenici viših 
razreda imaju veći broj školskih sati u tijeku dana. Kada bi učenici predmetne 
nastave školu pohađali samo u poslijepodnevnim satima, oni bi nastavu započeli u 
13 sati, dok bi im nastava završavala u 19 sati.  Pojašnjava da se ta sva djeca žele 
baviti sportom i drugim izvannastavnim aktivnostima, tako da stavljanje predmetne 
nastave isključivo u poslijepodnevnim satima nije izvedivo.  
 Ukoliko vijećnici nisu zadovoljni njenim odgovorima napominje da nakon 
sjednice može dati detaljnije odgovore o svemu.  
 
 IVAN IVANČIĆ navodi da će pokušati odgovoriti na pitanje vezano uz 
aglomeraciju. Razgovarajući o početku radova na korzu, navodi da je načeto pitanje 
aglomeracije, a on će bez prethodne pripreme nastojati odgovoriti na postavljeno 
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pitanje. Tu se radi o izradi projektne dokumentacije vezane uz aglomeraciju na 
navedenim području, donosno na potezu Bjelovar – Gudovac – Rovišće. Tu se radi o 
podizanju standarda sustava odvodnje, a naglasak je na izgradnji uređaja za 
pročišćavanje otpadnih voda na trećem stupnju pročišćavanja. Navodi da su u taj 
projekt uspjeli uvrstiti i druge potrebe za područje Grada Bjelovara. Pojašnjava da je 
predviđena izgradnja sustava odvodnje podsustava Istok, to se odnosi na naselja 
Ždralovi – Novoseljani sa desetak kilometara novog cjevovoda. Također je 
predviđena izgradnja sustava u Gudovcu, dodatnih 6 km, a što je 16 km novih 
cjevovoda. Predviđena je i zamjena dotrajalih cjevovoda na područja grada Bjelovara 
sustava odvodnje, a između ostalog i korza, ukupne dužine nešto više od tri tisuće 
metara. Predviđena je i zamjena dotrajalih vodovodnih cjevovoda na području Grada 
Bjelovara i to na Boriku, kao i u  naselju Petra Krešimira ukupne dužine 6 km, a 
naglasak je kao što je već rekao stavljen na gradnju uređaja za pročišćavanje 
otpadnih voda. Navodi da je ukupna vrijednost svih planiranih zahvata cca 
200.000,000,00 kn. Navodi da će natječaj biti javan i transparentan, odnosno 
međunarodni. Tender koji se priprema pokazat će stvarnu vrijednost tih radova. 
Napominje da je predviđeno u naredne četiri godine na području grada Bjelovara 
raditi na četrdesetak različitih lokacija, među njima prvi će biti korzo. Početak radova 
ne možemo diktirati jer  Ministarstvo određuje vrijeme raspisivanja natječaja. Do sada 
smo završili projektnu dokumentaciju koja je sa 80% sredstava financirana 
sredstvima EU. Studijsko projektna dokumentacija i natječajni paket vrijede 4,6 
milijuna kuna.  Podsjeća da je prošle godine završen jedan infrastrukturni objekt 
izgradnje vodovoda, podsustava Istok u dužini 15 km  financiran sa 85% sredstava 
EU. Pojašnjava da je projekt aglomeracije jedan kapitalni projekt za grad Bjelovar. 
Pojašnjava da je to jedan od desetak projekata na području države koji se 
pripremaju. Brzina ovog projekta ovisit će o brzini pripreme projekata na razini 
države. Mi smo završili svoju projektnu dokumentaciju samo čekamo još  ishođenje 
nekih dozvola, te signal iz nadležnog Ministarstva vezan uz raspisivanje natječaja.  
Ovog trenutka važeći rok bio je 30. rujna, ali imajući iskustvo iz prethodnog vremena 
pomaka će sigurno biti, ali očekujemo da ćemo krajem godine sigurno krenuti sa 
natječajem budući da i nadležno Ministarstvo priprema tender za međunarodni javni 
natječaj.  
 
 ANTE TOPALOVIĆ odgovara na pitanje vezano uz Dan bjelovarskih branitelja 
i Dan Grada Bjelovara. Što se tiče protokola, odnosno održavanja Dana bjelovarskih 
branitelja i Dana Grada slaže se da branitelji koji su zaslužni ne samo za slobodu 
našega grada, nego cijele države imaju prednost kod utvrđivanja protokola za 
navedeni dan. Napominje da treba uzeti u obzir sve prijedloge, te o svima treba 
raspraviti. Također na umu  treba imati i činjenicu da branitelja ima sve manje jer smo 
svjedoci da često idemo na njihove sahrane. Naglašava da Dan bjelovarskih 
branitelja  treba ostati i kada njih više ne bude. Osvrće se na odlazak na Barutanu, 
gdje svake godine ima sve manje ljudi. Smatra da i stanovnici okolnih mjesta ne 
čitaju plakate vezane uz Mimohod, ali svejedno dođu na misu za poginule branitelje. 
Ukoliko sada promijenimo termin održavanja Mimohoda moramo biti jako pažljivi kod 
obavještavanja ljudi da se ne bi dogodilo da na misu za poginule branitelje dođu 
samo ljudi koji na neki način moraju tamo biti, a to je vojska, policija, te dio učenika 
koji će kroz sustav škola ići na Mimohod.  Kako se ne bi smanjio broj ljudi koji žele 
biti na Mimohodu, smatra da o tome treba voditi brigu kako sada, tako i u budućnosti.  
Navodi da treba uzeti u obzir sve aspekte, te donijeti najbolje rješenje.  
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 Što se tiče prijedloga gospodina Zadre, vezano uz termin održavanja sjednica 
Gradskog vijeća, smatra da bi za početak bilo dobro da svi klubovi  dostave imena 
svojih predsjednika u Gradsku upravu kako bi mogli sazvati sjednicu 
Međustranačkog vijeća. Napominje da je danas već treća sjednica Gradskog vijeća, 
a još uvijek nemamo prijedloge stranaka tko su predsjednici, te potpredsjednici 
stranačkih klubova. O prijedlogu vijećnika Zadre treba razgovarati na takvim 
sastancima. Navodi da ima argumenata za jutarnje, odnosno večernje održavanje 
sjednica Gradskog vijeća, kao i za termine sredinom dana. Pojašnjava da će se 
gledati prosjek gradova i općina koji imaju više večernje termine. Naglašava da 
većina gradova sjednice vijeća održava u poslijepodnevnim satima. Smatra da treba 
u obzir uzeti gradske vijećnike koji su većinom negdje zaposleni, zbog čega moraju 
tražiti slobodan dan da bi došli na sjednicu Gradskog vijeća. Slaže se da treba uzeti 
u obzir i ljude kojima je radno vrijeme do 15 sati, a posao ih veže uz Gradsko vijeće. 
U tom slučaju treba uzeti u obzir preraspodjelu radnog vremena kako ne bi imali 
dodatni trošak. Smatra da bi bilo korektno djelatnicima Gradske uprave koji moraju 
ostati duže vratiti potrošeno vrijeme u poslijepodnevnim terminima. Tu misli na 
slobodan dan ili slobodne sate. Naglašava da je to nešto o čemu se može 
razgovarati u budućnosti.  
 
 SONJA NOVAK osvrće se na pitanje vijećnika Zadre, te pojašnjava da je 
odgovor na njegovo pitanje već u jednom dijelu dao gradonačelnik u svom izlaganju. 
Pojašnjava da se iznos od 1.000.000,00 kn nalazi u Odjelu za gospodarstvo što je 
obuhvaćeno Rebalansom. Tu je još i uvećanje od 250.000,00 kn koje smo predvidjeli 
za vanjske intelektualne usluge. Pojašnjava da je to jedan od načina da dobijemo 
lager projekata, osim projekata koji se nalaze u Proračunu, odnosno na odjelima. 
Konkretno u Upravnom odjelu za gospodarstvo imamo još tri EU projekta u visini oko 
2,5 milijuna kuna. Pojašnjava da pored iznosa od 1.000.000,00 kn imamo još i druge 
projekte.  
 Što se tiče pitanja vezanog uz zonu Korenovo i na to pitanje odgovorio je 
gradonačelnik. Naglašava da je pratila zakone, te je točno da je Zakonom o 
poduzetničkoj infrastrukturi  došlo je do određenih izmjena. Osvrće se na članak 24. 
u kome se govori da iskoristivost postojećih zona mora biti 66% .  
 Također navodi da će odgovoriti vijećnici Višnjević na dva pitanja koja je 
postavila, a koja su vezana uz Križevačku cestu. Pojašnjava da je to projekt na kome 
su zajedno radili i u koji je utrošeno dosta sredstava. Napominje da će Grad taj 
projekt završiti, a on je u  planu i nije Rebalansom skinut.  Završetak radova odnosi 
se na galeriju, te sanitarni čvor i otkop oko doma. Što se tiče asfaltiranja i to će 
sigurno doći na red iako jednim dijelom ovisi o slučaju Čipčić. Sigurna je da će se taj 
slučaj riješiti jednim mirnim načinom bez sporova. Njoj je jasno na što je mislila 
vijećnica Višnjević, ali napominje da tu nema neriješenih imovinsko pravnih pitanja, 
odnosno to je imovinsko pravno sve čisto. Gospodin Čipčić nije ispoštovao ugovor 
koji je trebao, tako da Grad to mora riješiti.  
 
 MIRELA BAŠIĆ nadopunjuje gradonačelnika vezano uz ujedinjenu javnu 
nabavu. Grad Bjelovar provodi objedinjenu javnu nabavu za prijevoz učenika 
osnovnih škola Grada Bjelovara. U tijeku su pripremne radnje za uvođenje lokalne 
riznice, a  Plan Grada je da se sljedeće proračunske godine svi korisnici uključe u 
riznicu, a samim time će se provoditi objedinjena javna nabava. za sve.  
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 IGOR BRAJDIĆ podsjeća da se pitanje vijećnika Roksandića odnosilo na 
bjelovarski doručak. Bjelovarski doručak je projekt svih nas, odnosno projekt Grada 
Bjelovara. Od navedenog projekta koristi će imati cijeli grad, odnosno naši 
poljoprivredni proizvođači, kao i  naša djeca u školama i vrtićima koja će jesti  
proizvode proizvedene na području grada Bjelovara. Jedan od temelja ovoga 
projekta je i činjenica koje smo svi svjesni da je poljoprivreda u Republici Hrvatskoj 
na niskim granama. U našem okruženju 21% stanovništva se bavi poljoprivredom. 
Ponosni smo što je takva inicijativa proizašla iz ovoga grada kao prva takva inicijativa 
u Republici Hrvatskoj. Educirali smo naše poljoprivredne proizvođače o važnosti 
udruživanja. Pojašnjava da je bit malih poljoprivrednih gospodarstava da ne 
proizvode svi sve, već da svi zajedno udruženi čine konkurentne proizvođače na 
području cijele Republike Hrvatske, a nama u Bjelovaru to je i uspjelo. S druge strane 
naša djeca jedu zdrave proizvode koji su na ovim prostorima proizvedeni i to potpuno 
domaće i neopasne po njih. Ono što je njega  jako razveselilo je i to što je Bjelovar 
bio u nacionalnim medijima. Bili smo na središnjem dnevniku HTV-a nakon dugo 
vremena, a i ministar Tolušić pohvalio je jednu takvu inicijativu i rekao da svi trebaju 
slijediti primjer Bjelovara. Ono što ga je ugodno iznenadilo je što je na raznim 
mrežama pročitao da su i Međimurci pohvalili naš projekt, te su rekli da bi primjer 
takvog zdravog doručka  trebao i u Međimurju. Ovakav projekt svugdje je dobro 
došao u Republici Hrvatskoj. Naglašava da nećemo stati na ovome, ali smo već 
razgovarali i sa Cehom ugostitelja, te ćemo ovakav projekt širiti i dalje. Naglašava da 
je uvjeren da će se Bjelovar u ovom segmentu istaknuti kao lider regije.  
 
 ŽELJKA VIZI  odgovara vijećnici Višnjević vezano uz porez na nekretnine, te 
navodi da je svima poznato da je najavljena odgoda poreza na nekretnine koji je 
propisan Zakonom o lokalnim porezima.  Ta primjena Zakona uključivala je i slanje 
obrazaca obveznicima radi prikupljanja podataka o nekretninama, a u svrhu 
utvrđivanja njihove porezne obveze.  Gledajući pravno odredbe Zakona o lokalnim 
porezima koje se odnose na dio odredbi poreza na nekretnine, prema uputi 
Ministarstva financija i porezne uprave, sve pravne i fizičke osobe koje su zaprimile 
te obrasce i nadalje ih se upućuje da ih ispunjavaju i da ih ispunjene dostave 
nadležnom odjelu do predviđenog roka a to je 31. listopada ove godine. Prikupljeni 
podaci koristit će se za potrebe poreza kada se konačno definira njegova primjena, 
ali i za ažuriranje postojećih matičnih evidencija, odnosno radi njihove usklade. Još 
jednom napominje da se upućuje stranke da i nadalje ispunjavaju obrasce koje su 
primili, te ih dostave u Grad Bjelovar. Ukoliko postoje određene nejasnoće kod 
ispunjavanja obrazaca, svi ti građani mogu doći u Gradsku upravu kod stručnih službi  
koje su nadležne za prikupljanje takvih podataka koji će im pomoći popuniti.   
 
 Sa sjednice odlazi Bruno Zadro pa su na sjednici nazočna 23 vijećnika.  
 
 NIKOLINA RAKNIĆ RISTIĆ odgovara na pitanje vijećnice Ele Naranđe 
vezano uz provjeru svjedodžbi u vlasništvu Grada. Podsjeća da je gradonačelnik 
krajem lipnja uputio nalog institucijama u nadležnosti Grada Bjelovara za provjeru 
svjedodžbi i diploma, odnosno njihovu vjerodostojnost. Njih je sveukupno 10, a od 
toga su 4 tvrtke u vlasništvu Grada. Navodi da je postupak provjere još uvijek u 
tijeku, a razlog je što su tijekom srpnja i kolovoza institucije koje izdaju diplome i 
svjedodžbe koristile godišnje odmore. Pojašnjava da mi za sada imamo izvješće 
samo jedne tvrtke, odnosno Tehnološkog parka. Tu su zaposlena dva zaposlenika i 
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isprave su vjerodostojne. Navodi da se nadamo da ćemo tijekom listopada i studenog 
okončati postupak provjere, te da ćemo imati konačne rezultate.  
 Vezano za poduzimanje određenih sankcija i mjera protiv takvih zaposlenika 
pričekat ćemo da postupak provjere završi kako bi utvrdili da li uopće postoje 
nevjerodostojne svjedodžbe, kao i koji su to zaposlenici i koja radna mjesta da bi 
mogli pristupiti određenim mjerama. Odgovorne osobe tih trgovačkih društava, 
ukoliko otkriju da takvi zaposlenici postoje, moraju uputiti prijavu Općinskom 
državnom odvjetništvu koje onda pokreće kazneni postupak.  
 
 ANTE TOPALOVIĆ navodi da je sa ovim odgovorom  na pitanje vijećnika 
završena sjednica Aktualni sat. Pita vijećnike da li su zadovoljni sa dobivenim 
odgovorima. 
 
 JASNA VIŠNJEVIĆ zahvaljuje se gospođi Vizi na odgovoru vezanom uz 
porez na nekretnine, odnosno vezano uz obrasce koje su građani primili. Sada će 
putem medija građani imati  konkretan i detaljan odgovor vezan uz navedene 
obrasce.  
 Što se tiče drugog pitanja vezanog uz asfaltiranje puta, navodi da  to pitanje 
nije postavila bez razloga. Naglašava da je poznato koliko je sredstava uloženo u 
dom na Križevačkoj cesti i jasno je bilo što je u planu za ovu godinu. Tu misli na  
uređenje sanitarnog čvora, kao i uređenje  temelja do susjeda. Podsjeća da se 
razgovaralo krajem njihovog mandata da bi na tom dijelu asfaltirali i pristupni put. 
Također su htjeli  da se  postavi na tom dijelu i rampa za osobe sa invaliditetom na 
ulazu doma, a  tada je došlo i pitanje asfaltiranja. Naglašava da ju je tada pročelnik 
Markovinović kao njen suradnik upozorio da bi to bila dužnost gospodina Čipčića. 
Kada su proučili ugovor gospodina Čipčića sa Gradom Bjelovarom prije obnašanja 
njihovog mandata utvrdili su da je  gospodin Čipčić s Gradom napravio kupoprodajni 
ugovor po kojem je imao obvezu platiti kupoprodajnu cijenu i trebao je asfaltirati 
navedeni put. Pojašnjava da je posebnim ugovorom trebalo regulirati taj odnos vezan 
uz asfaltiranje, što nikada nije napravljeno. Napominje da je to netko očito prije 
njihovog  mandata u vladajućoj strukturi Grada  propustio učiniti. Ističe da su oni zvali 
gospodina Čipćića da kupoprodajnu cijenu plati do kraja, gdje je on obećao da će to i 
napraviti. Nudila mu se čak i obročna otplata duga, ali on to nikada nije potpisao. 
Stoga pita u kojoj je fazi rješenje navedene problematike. Predlaže da se mirnim 
putem pokuša naplatiti navedeni dug, a ukoliko Grad ne uspije naplatiti dug neka se 
krene sa iseljavanjem te osobe s navedene čestice. Pojašnjava da se tu radi o dvije 
čestice. Jedna čestica odnosi se na dvorište i objekt Grada Bjelovara, a druga čestica 
o kojoj govori je čestica iza. Inače da je bila tada u vladajućoj strukturi nikada ne bi 
pristala na prodaju čestice iza doma, budući da je ulaz uzak i izuzetno se puno 
koristi. Pojašnjava da bi navedena parcela bila potrebna za parkiranje svih vozila, a 
ne kao što je slučaj sada da se parkiraju na ulici.  
 
 VIŠNJA BILJAN s mjesta postavlja pitanje vezano uz uređenje Bogovićeve 
ulice, te je zanima  kada će to biti. 
 
 ANTE TOPALOVIĆ navodi da se ponovo krši Poslovnik postavljanjem pitanja.  
  
 ANTUN KORUŠEC pojašnjava kako se na ista pitanja odgovara nekoliko 
puta.  Predlaže da se Aktualni sat završi, te da se krene raditi po Poslovniku i Statutu 
Grada Bjelovara.  
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 ANTE TOPALOVIĆ obraća se vijećnicima da dođu kod tajnice Gradskog 
vijeća gospođe Verice Burulic i da zatraže primjerak Poslovnika Gradskog vijeća koji 
je još uvijek aktualan, a kada donesemo novi Poslovnik onda neka zatraže novi. 
Budući da je ovo treća sjednica Vijeća smatra da ne bi bilo korektno odmah na 
početku rezati sve ono što izlazi iz konteksta Poslovnika, ali smatra da je još jedna 
sjednica dovoljna za transformacijsko razdoblje, a nakon toga više neće biti smisla da 
konstantno kršimo Poslovnik koji je ovo Gradsko vijeće u nekom drugom sazivu 
donijelo.  Smatra da je taj Poslovnik donesen sa nekim razlogom, stoga traži da ga 
se kao takvog i pridržavamo.  
 
 DARIO HREBAK predlaže predsjedniku Gradskog vijeća da zajedno iniciraju 
da se nadležna Komisija sastane što prije. Smatra da su danas postavljana kvalitetna 
pitanja kao što su i dani kvalitetni odgovori. Razlog tome je što smo mi ta pitanja 
ranije vidjeli tako da su se mogli pripremiti kvalitetni odgovori.  Predlaže da vijećnici 
razmisle da se nastavi sa ovakvom procedurom postavljanja pitanja, ali i da se uvaži i 
razmišljanje vijećnika Pauna, a to je da nema razloga da se na samoj sjednici ne 
može postaviti direktno pitanje. Međutim, ukoliko želimo zadržati kvalitetu da na 
sjednici imamo kvalitetna pitanja i odgovore onda nastavimo i dalje raditi na ovakav 
način. Naglašava da će konačnu odluku o tome donijeti nadležna Komisija koja će se 
sastati što prije, te da nastavimo sa radom sjednica na stari dobro provjereni način.  
 
 ANTE TOPALOVIĆ zahvaljuje se svim ravnateljima, direktorima i pročelnicima 
koji su došli na sjednicu Gradskog vijeća da bi dali kvalitetne odgovore, a pogotovo 
ako ćemo u budućnosti imati mogućnost direktnog postavljanja pitanja na sjednici 
Gradskog vijeća. Stoga poziva sve one koji ne dolaze na sjednice Gradskog vijeća, a 
imaju tu obvezu da ubuduće dođu na sjednice Vijeća. Zatim predlaže da Grad uputi 
dopis svim ravnateljima i direktorima ustanova da ih molimo da prestanu podcjenjivati 
Gradsko vijeće kao tijelo koje je izabrano na izborima kao i svoje kolege koji uporno 
dolaze na sjednice Vijeća. Neki predstavnici ustanova od kada dolaze na sjednice 
Vijeća nisu imali niti jedno pitanje, ali uporno dolaze i spremni su dati odgovor na 
pitanja koja im upućuju vijećnici, dok drugi predstavnici ustanova uporno ne dolaze, 
očito imaju neke druge važnije obaveze. Ukoliko ti predstavnici ustanova ne mogu 
obnašati svoje dužnosti vjeruje da će gradonačelnik prihvatiti njihovu ostavku. Svi 
predstavnici ustanova plaćeni su da poštuju tijelo koje im je omogućila navedenu 
funkciju.  
 

TOČKA 2.  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje kratke uvodne napomene vezane uz donošenje 
Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Bjelovara u 2017. godini. 
   
 LIDIJA NOVOSEL daje uvodno obrazloženje ove točke dnevnog reda.  
  
 U raspravi su sudjelovali Nenad Nekvapil, Dario Hrebak, Lidija Novosel i Ante 
Topalović.  
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 ANTE TOPALOVIĆ  konstatira da se nitko više nije javio za raspravu daje na 
glasovanje prijedloge za dodjelu javnih priznanja Grada Bjelovara.  

 
1) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 

Grada Bjelovara» Frideriki Unger iz Bjelovara, za izuzetan uspjeh na području 
gospodarstva. 
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/7, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio).  

 
2) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 

Grada Bjelovara» Marinu Saboloviću iz Bjelovara, za izuzetne uspjehe na području 
znanosti.  

 
        Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/1, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio).  

 
3) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 

Grada Bjelovara» Ivanu Cikoji iz Bjelovara, za izuzetne uspjehe na području 
zdravstva. 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/14, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku 
i njegov je sastavni dio).  

 
 

4) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 
Grada Bjelovara» Martini Supančić iz Bjelovara, za izuzetne uspjehe na području 
odgoja i obrazovanja.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/27, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku 
i njegov je sastavni dio).  

 
       
 5) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 
Grada Bjelovara» Krešimiru Ivančeku iz Bjelovara, za izuzetne uspjehe na području 
kulture.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
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ODLUKU 

o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 
(Odluka Klasa: 061-01/17-01/25, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio).  
 

        
6) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 

Grada Bjelovara» Branku Raičkoviću iz Bjelovara, za izuzetne uspjehe na području 
tehničke kulture.  
        Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/31, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku 
i njegov je sastavni dio).  

 
 

7) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 
Grada Bjelovara» Vjeranu Jurkoviću iz Bjelovara, za izuzetne uspjehe na području 
humanitarnog rada.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/19, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku 
i njegov je sastavni dio).  

 
8) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Zlatnu plaketu «Grb 

Grada Bjelovara» Mirku Lovriću iz Bjelovara, za izuzetan doprinos u Domovinskom 
ratu.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Zlatne plakete „Grb Grada Bjelovara“ 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/4, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio).  

 
        
 9) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Pečat Grada Bjelovara 
trgovačkom društvu Kudumija Trade d.o.o. Bjelovar, za značajan doprinos na 
području gospodarstva.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Pečata Grada Bjelovara 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/18, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku 
i njegov je sastavni dio).  
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10) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Pečat Grada Bjelovara 
Gordani Batinović iz Bjelovara, za značajan doprinos na području odgoja i 
obrazovanja.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Pečata Grada Bjelovara 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/5, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio).  

  
11) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Pečat Grada 

Bjelovara Alenu Kiđemetu iz Bjelovara, za značajan doprinos na području sporta.  
Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  

 
ODLUKU 

o dodjeli Pečata Grada Bjelovara 
(Odluka Klasa: 061-01/17-01/3, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio).  
 
  

12) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Pečat Grada 
Bjelovara Danielu Srdiću iz Bjelovara, za značajan doprinos na području kulture.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Pečata Grada Bjelovara 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/9, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio).  

 
 
13) Predlaže da Gradsko vijeće Grada Bjelovara dodijeli Pečat Grada 

Bjelovara Danici Bilić iz Bjelovara, za značajan doprinos na području humanitarnog 
rada.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o dodjeli Pečata Grada Bjelovara 

(Odluka Klasa: 061-01/17-01/8, Urbroj: 2103/01-02-17-2, prilaže se ovom zapisniku i 
njegov je sastavni dio).  

 
 

TOČKA 3 
 

ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje 
Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Bjelovara za 2017. godinu. 

 
U raspravi su sudjelovali Nenad Nekvapil, Željko Paun, Mirela Bašić i  Dario 

Hrebak.  
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ANTE TOPALOVIĆ konstatira da se više nitko nije javio za raspravu, stoga 

daje na glasovanje Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada 
Bjelovara za 2017. godinu. 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 20 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržan“ donijelo  

 
POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA 

BJELOVARA ZA 2017. GODINU 
(Polugodišnji izvještaj Klasa: 400-08/17-01/8, Urbroj: 2103/01-02-17-3, prilaže 

se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio).  
 

TOČKA 4. 
 

 ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje 
Izmjena: 

a) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 
godinu; 

b) Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2017. godini; 

 
Predlaže da i kod ove točke dnevnog reda preskočimo uvodno obrazloženje i 

prijeđemo na raspravu.  
 
U raspravi su sudjelovali Jasna Višnjević i Dario Hrebak.  

 
ANTE TOPALOVIĆ konstatira da se više nitko nije javio za raspravu, stoga 

daje na glasovanje Prijedlog izmjena Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u 2017. godini.  

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 16 glasova „za“, 4 glasa 
„uzdržan“, i 3 glasa „protiv“ donijelo  

 
IZMJENE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2017. GODINU  
(Izmjene Programa Klasa: 363-01/16-01/74, Urbroj: 2103/01-02-17-8. prilažu 

se ovom zapisniku i njegov su sastavni dio)  
 

b) 
   
 Predsjednik Gradskog vijeća  daje kratke uvodne napomene vezane uz 
Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz 
članka 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2017. godini i uputio ga Gradskom 
vijeću na razmatranje i donošenje.  
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 Otvara raspravu po ovoj podtočci dnevnog reda, te konstatira da se nitko nije 
javio za raspravu, stoga daje na glasovanje Prijedlog izmjena Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. Zakona o komunalnom 
gospodarstvu u 2017. godini.  
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeća sa 20 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržan“ donijelo  
 

IZMJENE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 
DJELATNOSTI IZ ČLANKA 22. STAVKA 1. ZAKONA O KOMUNALNOM 

GOSPODARSTVU ZA 2017. GODINU  
(Izmjene  Programa Klasa: 363-01/16-01/71, Urbroj: 2103/01-02-17-8, prilažu se 

ovom zapisniku i njegov su sastavni dio). 
 

TOČKA 5.  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje kratke uvodne napomene vezane uz donošenje 
Izmjena i dopuna: 

a) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 
Bjelovara za 2017. godinu; 

b) Programa javnih potreba u školstvu Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
c) Programa javnih potreba u kulturi Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
d) Programa javnih potreba u sportu Grada Bjelovara za 2017. godinu; 
e) Programa javnih potreba u vatrogastvu, zaštiti i spašavanju Grada 

Bjelovara za 2017. godinu; 
f) Programa socijalno-zdravstvenih potreba Grada Bjelovara za 2017. godinu 
g) Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu 

 
Predsjednik Gradskog vijeća otvara raspravu po svim podtočkama dnevnog 

reda, nakon čega će pročelnik dati odgovore.  
 
U raspravi su sudjelovali Nenad Martinovski, Nenad Nekvapil, Ela Naranđa, 

Jasna Višnjević, Milan Mateković i Dario Hrebak.  
 

a)   
 

ANTE TOPALOVIĆ konstatira da se više nitko nije javio za raspravu stoga 
daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u 
predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Bjelovara za 2017. godinu. 
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 20 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržan“ donijelo  

 
IZMJENE I DOPUNE 

PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PREDŠKOSLKOM ODGOJU I 
OBRAZOVANJU U GRADU BJELOVARU ZA 2017. GODINU 

(Izmjene i dopune Klasa: 601-01/17-01/10, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu 
se ovom zapisniku i njegov su sastavni dio).  
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b)  

 
ANTE TOPALOVIĆ daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Programa 

javnih potreba u školstvu Grada Bjelovara za 2017. godinu. 
  Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 20 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržan“ donijelo  
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠKOLSTVU GRADA 
BJELOVARA ZA 2017. GODINU  

(Izmjene i dopune Klasa: 602-02/17-01/11, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu se ovom 
zapisniku i njegov su sastavni dio).  

 
c)  

 

ANTE TOPALOVIĆ daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Programa 
javnih potreba u kulturi  Grada Bjelovara za 2017. godinu. 

  Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 19 glasova „za“ i 4 glasa 
„uzdržan“ donijelo  
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA 
BJELOVARA ZA 2017. GODINU  

(Izmjene i dopune Klasa: 612-01/17-01/5, Urbroj: 2103/01-052-17-5, prilažu se ovom 
zapisniku i njegov su sastavni dio).  

 
d)  

ANTE TOPALOVIĆ daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Programa 
javnih potreba u sportu Grada Bjelovara za 2017. godinu. 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 19 glasova „za“ i 4 glasa 
„uzdržan“ donijelo  

 
 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA 
BJELOVARA ZA 2017. GODINU 

(Izmjene i dopune Klasa: 620-01/17-01/5, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu se 
ovom zapisniku i njegov su sastavni dio). 

 
e)  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Programa 
javnih potreba u vatrogastvu, zaštiti i spašavanju Grada Bjelovara za 2017. godinu. 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 20 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržan“ donijelo  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

VATROGASTVU, ZAŠTITI I SPAŠAVANJU 
 GRADA BJELOVARA ZA 2017. GODINU  

(Izmjene i dopune Klasa: 204-01/17-01/5, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu 
se ovom zapisniku i njegov su sastavni dio).  

 
 



26 

 

f)  

 

   ANTE TOPALOVIĆ daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Programa 
socijalno-zdravstvenih potreba Grada Bjelovara za 2017. godinu. 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 20 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržan“ donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA SOCIJALNO-ZDRAVSTVENIH 
POTREBA GRADA BJELOVARA ZA 2017. GODINU 

(Izmjene i dopune Klasa: 400-08/17-01/7, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu se 
ovom zapisniku i njegov su sastavni dio).  

 
g)  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Plana 
raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu. 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 19 glasova „za“ i 4 glasa 
„uzdržan“ donijelo  

 
IZMJENE I DOPUNE PLANA 

raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu  
(Izmjene i dopune Klasa: 612-08/17-01/6, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu se 

ovom zapisniku i njegov su sastavni dio).  
 

TOČKA 6.  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene ove točke dnevnog reda, te  
otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda, a kako se nitko nije javio za raspravu 
daje na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Bjelovara za 2017. 
godinu. 
 Napominje da se sukladno članku 79. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Bjelovara  («Službeni glasnik Grada Bjelovara», broj 2/13, 5/14) Izmjene i dopune 
Proračuna donose natpolovičnom većinom od ukupnog broja vijećnika. 
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 19 glasova „za „ 3 glasa 
„protiv“ i 1 glasom „uzdržan“ donijelo  
 

IZMJENE I DOPUNE  
PRORAČUNA GRADA BJELOVARA ZA 2017. GODINU 

(Izmjene i dopune Klasa: 400-08/17-01/9, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilažu se ovom 
zapisniku i njegov su sastavni dio). 

 
 

TOČKA 7.  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz razmatranje 
Polugodišnjeg izvješća o radu Gradonačelnika Grada Bjelovara za razdoblje siječanj-
lipanj 2017. godine  
 Smatra da gradonačelnik i nije baš najpozvaniji dati obrazloženje za ovu točku 
dnevnog reda, ali ukoliko ima pitanja siguran je da će vijećnici dobiti odgovor. 



27 

 

 Kako se nitko od vijećnika nije javio za raspravu daje na glasovanje 
Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika Grada Bjelovara za razdoblje siječanj – 
lipanj 2017. godine.  
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće sa 21 glasom „za“ i 2 glasa 
„uzdržan“ donijelo  
 

ZAKLJUČAK  
o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu Gradonačelnika Grada Bjelovara 

za razdoblje siječanj-lipanj 2017. godine 
(Zaključak Klasa: 011-01/17-01/7, Urbroj: 2103/01-02-17-3, prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 
 

TOČKA 8.  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje Analize 
stanja sustava civilne zaštite Grada Bjelovara za 2016. godinu. 

Također smatra da nema potrebe za dodatnim obrazloženjem, stoga otvara 
raspravu.  
 Kako se nitko nije javio za raspravu daje na glasovanje Prijedlog Analize 
stanja sustava civilne zaštite Grada Bjelovara za 2016. godinu.  
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ANALIZU STANJA CIVILNE ZAŠTITE GRADA BJELOVARA 
 ZA 2016. GODINU  

(Analiza stanja Klasa: 810-01/17-01/9, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilaže se ovom 
zapisniku i njegov je sastavni dio).  

 
TOČKA 9. 

 
ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje Plana 

razvoja sustava civilne zaštite Grada Bjelovara za 2017. godinu. 
 Predsjednik Vijeća  otvara raspravu, a kako se nitko nije javio za raspravu daje 
na usvajanje Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Bjelovara za 2017. 
godinu 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA BJELOVARA 
 ZA 2017 GODINU  

(Plan razvoja Klasa: 810-01//17-01/8, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilaže se 
ovom zapisniku i njegov je sastavni dio).  

 
TOČKA 10. 

 
ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima, načinu i postupku gospodarenja 
nekretninama u vlasništvu Grada Bjelovara. 

Također smatra da nema potrebe za dodatnim obrazloženjem, budući su svi 
vijećnici dobili obrazloženje u materijalima.  Stoga otvara raspravu. 
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U raspravi su sudjelovali Nenad Nekvapil, Dario Hrebak i Ante Topalović.  
 

ANTE TOPALOVIĆ konstatira  da se više nitko nije javio za raspravu, te daje 
na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima, načinu i 
postupku gospodarenja nekretninama u vlasništvu Grada Bjelovara. 
 Nakon glasovanja utvrđuje d je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima, načinu i postupku gospodarenja 

nekretninama u vlasništvu Grada Bjelovara 
(Odluka Klasa: 940-01/17-01/35, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio).  
 

TOČKA 11. 
 

ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje: 
a) Pravilnika za provedbu uklanjanja krovnih pokrova koji sadrže azbest na 

području grada Bjelovara; 

b) Odluke o sufinanciranju troškova uklanjanja krovnih pokrova koji sadrže 

azbest na području grada Bjelovara 

 
a) i b)  

 Predsjednik Gradskog vijeća otvara raspravu, a kako se nitko nije javio za 
raspravu daje na glasovanje Prijedlog pravilnika za provedbu uklanjanja krovnih 
pokrova koji sadrže azbest na području grada Bjelovara. 
 Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 
a) 
  

PRAVILNIK 
za provedbu uklanjanja krovnih pokrova koji sadrže azbest  

na području grada Bjelovara 
(Pravilnik Klasa: 351-01/17-01/27, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je satsavni dio).  
 

b) 
Daje na glasovanje Prijedlog odluke o sufinanciranju troškova uklanjanja 

krovnih pokrova koji sadrže azbest na području grada Bjelovara. 
Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o sufinanciranju troškova uklanjanja krovnih pokrova koji sadrže azbest 

na području grada Bjelovara  
(Odluka Klasa: 402-07/17-01/6,  Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio). 
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 TOČKA 12.  
 

ANTE TOPALOVIĆ daje uvodne napomene vezane uz donošenje Odluke o 
sudjelovanju Grada Bjelovara u natječaju LIFE, potprogramu Okoliš, prioritetno 
područje Okoliš i učinkovitost resursa (ENV) (2017). 

Zatim otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda.  
 
U raspravi su sudjelovali Nenad Nekvapil, Ivica Markovinović i Dario Hrebak.  
 
ANTE TOPALOVIĆ konstatira da se više nitko nije javio za raspravu, stoga 

daje na glasovanje Prijedlog odluke o sudjelovanju Grada Bjelovara u natječaju LIFE, 
potprogramu Okoliš, prioritetno područje Okoliš i učinkovitost resursa (ENV) (2017). 

Nakon glasovanja utvrđuje da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  
 

ODLUKU 
o sudjelovanju Grada Bjelovara u Natječaju LIFE, potprogram Okoliš, 
prioritetno područje Okoliš i učinkovitost resursa (ENV)  (2017) 
(Odluka Klasa: 351-01/17-01/29, Urbroj: 2103/01-02-17-4, prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio).  
 

TOČKA 13.  
 

ANTE TOPALOVIĆ poziva predsjednika Komisije za izbor i imenovanje 
Nenada Martinovskog da podnese Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih 
kandidata za članove i zamjenike članova Gradskog savjeta mladih Grada Bjelovara. 

 
NENAD MARTINOVSKI  navodi da temeljem članka 4. Odluke o osnivanju 

Gradskog savjeta mladih Grada Bjelovara, Gradsko vijeće Grada Bjelovara na svojoj 
2. sjednici održanoj 26. lipnja 2017. godine donijelo je Odluku o objavi javnog poziva 
za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Gradskog savjeta mladih 
Grada Bjelovara.  

Javni poziv za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova 
Gradskog savjeta mladih Grada Bjelovara objavljen je na mrežnim stranicama Grada 
Bjelovara  28. lipnja 2017. godine. Rok za podnošenje kandidatura bio je 13. srpnja 
2017. godine, odnosno 15 dana od dana objave. Kako  na Javni poziv nije pristiglo 
dovoljno prijedloga  za kandidate za članove i zamjenike članova Gradskog savjeta 
mladih, Javni poziv ponovo je objavljen na mrežnim stranicama Grada Bjelovara 10. 
kolovoza 2017. godine. Rok za podnošenje kandidatura bio je do 25. kolovoza 2017. 
godine, odnosno 15 dana od dana objave.  

Pojašnjava da biramo 9 članova i 9 zamjenika, a toliko je i pristiglo 
pravovaljanih kandidatura.  

Prijedlozi koji su pristigli za Gradski savjet mladih za predsjednike i članove su: 
Društvo naša djeca Bjelovar predložili su Karla Oremovića za člana i Luciju 

Obračević za zamjenicu, Petra Štivića za člana i Lunu Fofonjku za zamjenicu.  
Zatim HSS – Hrvatska seljačka stranka, GO Bjelovar predložila je Nikolinu 

Kozić za člana i Nikolu Kozića za zamjenika.  
HSLS – Hrvatska socijalno liberalna stranka, GO Bjelovar predložila je 

Kristiana Košćaka za člana i Antoniju Devčić za zamjenicu.  
HORKUD Golub predložio je Ivana Botinčana za člana i Božicu Botinčan za 

zamjenicu.  
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Društvo za očuvanje hrvatske vojne tradicije predložilo je Marina Valjeka za 
člana i Kristijana Pavličića za zamjenika.  

Gradska organizacija Mladeži HDZ-a Bjelovar predložila je Matea Horvata za 
člana i Mihaelu Maletić za zamjenicu.  

Forum mladih SDP-a, GO Bjelovar predložili su Hanu Kuharski za člana, i  
Stjepana Prsteca za zamjenika, zatim Moranu Brljak za člana i Josipa Rijetkovića za 
zamjenika.  

Komisija za izbor i imenovanje na sjednici održanoj 31. kolovoza 2017. godine, 
razmatrala je pristigle prijedloge kandidatura i provjerom formalnih uvjeta utvrdila da 
je na Javni poziv u zakonskom roku od ovlaštenih predlagatelja pristiglo 9 prijedloga 
kandidatura za članove i zamjenike članova Gradskog savjeta mladih Grada 
Bjelovara.  Svi predloženi kandidati imaju prebivalište na području Grada Bjelovara i 
ispunjavaju  propisani starosni uvjet od navršenih 15 do 30 godina u trenutku 
podnošenja kandidature.  Kandidature sadrže sve potrebne podatke sukladno članku 
4. Javnog poziva, naziv i sjedište ovlaštenog predlagatelja, podatke o kandidatu za 
člana i zamjenika člana, obrazloženje prijedloga te potpis i pečat.  Priložena je 
tražena dokumentacija iz koje je vidljivo da kandidati za člana i zamjenika člana imaju 
prebivalište na području grada Bjelovara, te dokumentacija iz koje je vidljivo da 
ispunjavaju tražene uvjete glede starosti.  

Odlukom o Gradskom savjetu mladih Grada Bjelovara, člankom 5. propisano 
je da Komisija za izbor i imenovanje, nakon provjere formalnih uvjeta prijavljenih 
kandidata, utvrđuje popis važećih kandidatura. Popis važećih kandidatura utvrđuje se 
na način da se ime i prezime kandidata  na popisu navodi prema redoslijedu 
zaprimljenih prijedloga, a popis sadrži  naznaku predlagatelja, ime i prezime 
kandidata te datum i godinu njihova rođenja.  

Slijedom navedenog, Komisija za izbor i imenovanje utvrdila je popis važećih 
kandidatura za članove i zamjenike članova Gradskog savjeta mladih Grada 
Bjelovara koji je sastavni dio ovog Izvješća. 

Ovo Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za članove i 
zamjenike članova Gradskog savjeta mladih Grada Bjelovara sa popisom važećih 
kandidatura za članove i zamjenike članova Gradskog savjeta mladih dostavljeno je 
Gradskom vijeću Grada Bjelovara i objavljeno na mrežnim stranicama Grada 
Bjelovara. 

 
ANTE TOPALOVIĆ poziva članove Gradskog vijeća da uzmu listić za 

glasovanje, te da  ga nakon glasovanja stave u kutiju za glasovanje.  
Određuje stanku od 10 minuta kako bi se prebrojali glasački listići i utvrdio 

rezultati glasovanja.  
 
Nakon stanke od deset minuta predsjednik Gradskog vijeća  poziva članove 

Komisije za izbor i imenovanje Nenada Martinovskog, Lidiju Novosel, Ivana 
Škaličkog, Sabinu Oltra i Vedrana Smešnjaka da prebroje glasačke listiće.  

Dok članovi Komisije za izbor i imenovanje broje glasačke listiće poziva 
vijećnike da preuzmu svoje tablete i potvrde potpisom njihovo preuzimanje. Također 
moli gradske službe da više vijećnicima za sjednice Gradskog vijeća ne dostavljaju 
pisane materijale, već da materijale dostavljaju elektroničkim putem na e-mail adrese 
vijećnika.  

Zatim nakon prebrojanih glasačkih listića poziva predsjednika Komisije za 
izbor i imenovanje Nenada Martinovskog da nas izvijesti o rezultatima glasovanja.  
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NENAD MARTINOVSKI podnosi izvješće nakon prebrojanih glasačkih listića.  
 Navodi da je  od ukupno 25 glasačkih listića, upotrijebljeno njih 23, dok su 

neupotrijebljena  2 glasačka listića, a  nevažećih listića nije bilo.  
Nadalje dodaje  da su pod brojem 5. Nikolina Kozić i Nikola Kozić dobili 23 

glasa, dok su svi ostali kandidati dobili po 22 glasa.  
 

ANTE TOPALOVIĆ na kraju sjednice napominje svim vijećnicima da od 1. 
listopada dođu u Gradsku upravu kod informatičara Grada Bjelovara kako bi dobili 
lozinku za bežični Internet. Vijećnicima kojima neće biti jasno otvaranje materijala na 
njihovim novim uređajima,  pomoći će informatičari Grada.  

 
Sjednica je završena u 18,40 sati. 
 
 
ZAPISNIK VODILA           PREDSJEDNIK  

         Verica Burulic,dipl.iur.          GRADSKOG  VIJEĆA  
               Ante Topalović, univ.bacc.oec. 
 
 

 

 
 

  

 
 

 
 

 
 
  
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 


